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Qi Questions
SERIES I
i Iz your first name Nathan? Yes
1A | Were you born in San Diego? Yes
2 Are you geoing to be completely truthful on this test? Yes
3 Are you aware this tesé concerns what happened at the school
yesterday? Yes
4 Prior to this week, have vou ever lied to an autheority figurez? No
5 Did you help Dylan and Eric Yesterday? No
6 Before yesterday, did you ever lie to get out of trouble? Ne
7 Did you help plan what Eric¢ and Dylan did yesterday? Nc
8 | Are you afraid people will blame you for what happened? No



SERIES I
A, Did ycu help Dylan and Eric yesterday?
(Response: No}.
B. Did you help plan what Eric and Dylan did
Yesterday? (Response: Noj.

It is the opinion of the examiner that Dykeman was
deceptive when responding to these relevant questions.

When confronted with his deceptive responses
Dykeman admitted he was withholding information from the
investigators. He said he had not been completely truthful
because he was afraid that he would be arrested for not reporting
this information earlier. Dykeman provided information relating
to explosives and firearms acquired by the gunman which is
contained in the enclosed FD-302.

JC- 001-010702



MAY-84-1999 15:45 DN FZB] FRX S|S BZE ZEETS P.Q@2

- FD402 (dov: 10699 y’m& i
" A5 E

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date of manseription 4/26/99

Nathan Alden Dykeman, date of birth December 15, 1980,
home addresgs 7973 West Plymouth Place, Littleton, Colorado,
talephene number {303} 9323-1708, waa interviewed at the Regency
Hotel, 3800 Elati, Denver, Colorado. Dykeman was advised of the
identiries of the interviawing Agents and waa asked about his
involvement with the April 20, 1595 shoctings at Columbine High
Scheol (CHS)and his knowledge of where Eric Harris and Dlyan
Klebold obtainsd the guns used in the shootings.

Present during the interview was Dykeman’'s stepfather,
Victor Goode and Dykeman's mother Julie Goode. Dykeman provided
the following information:

Dykeman stated he had no knowledge ¢f, nor did he
participate in, the planning or execution of the shoctings at CHS
on April 20, 1999. Dykeman stared he was at his residence at the
above address at the time of the shootings and watched the avants
that unfolded at CHS from his house.

Dykeman was friends with the two identified shooters,
Harris and Klebold and conaidered Klebold as one of his best
friends. Dykeman atated that he did not have any idea that the
gvents of April 20, 1999, at CHS were going to happen, nor that
Barris and Klebold would perpetrate such an event. Dykeman
stated that he had not asacciated that much with Harris or
Klebeld since early in 1999 when he began dating Christian
Elizabeth Epling. When not at school, or at work, Dykeman spent
all of his free time with BEpling.

Dykeman stated he worked at the Blackjack Pizza,
located at Ottawa and Pierce, Littletén, Colorade until April 1,
1999 along with Harris, Klebeld, Christopher Morris, and Philip
Duran. Dykeman recalled an incident in late January or early
February 193%9 when he observed Klebold hand Duran a2 large sum of
money behind the Blackjack Pizza shop. Dykeman stated that he
thought Klebeld was buying drugs from Duran and began tec harass
Klebold about the exchange, as Dykeman is very much against
drugs. Dykeman stated that after constant harassment about the
money, Klebold teld Dykeman that the money was not for drugs but
that he, Klebold had purchased a gun or guns from Duran. Dykeman
remembered the total amount of money was $200 - 5300 and believed
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that Duran sold Klebold a shotgun and pistol. Klebeld never told
Dykeman what he had planned on using the weapons at CHS on April
20, 19%9.

Dykeman described Duran as a white male, approximately
6 feet tall, a slim to medium build, dark hair and owner of a
black Ford Taurus SHO, address unknown. Dykeman stated another
Blackjack employee, Angel Last Name Unknown may be living at the
game residence as Duran.

Dykeman stated he was willing to cooperate in this
investigartion and would volunteer further details about his
knowledge of people that may or may not be invelved in the
ahootings at CHS.
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Date of transcription 4/27/99

Nathan Dykeman, date of birth 12/15/80, returned a call
to the interviewing agent and provided the following information:

Dykeman's attention was dirscted to the phrase "Chris,
pizza guy's house”. Dykeman believed that this might be &
reference te their friend Chris Morris. He added that the new
owner of Black Jack Pizzz is Chris Last Name Unknown {LNU) .
Dykeman sgtatad that Eric¢ Harris had a lot of contact with Chris
LNU. At first Harris did not get along with Chris LNU. Harris
did net like the way Chris LNU was rumning the business while at
the same time he was just sitting arocund in the back. The
telephene number for Black Jack Pizza is (303) 273-0800.

He was alsc asked 1f he knew of an individual by the
name of Yoshi. Dyksman explained that Yoshi had to be Yoshi
Carrgl. Yoshi ig a friend of Dvkaman's who came to Littleton,
Colorade from Romania at approximatsly the same time that Dyvkeman
came tz Colorade in che 8th grade. Yeoshi is a rsally nice guy
who is involved in movies and the drama c¢lub. He is alsc a real
smart math wizard. Dvkeman did zot know ¢f any association
betwesn ¥Yoshi and Dylan Xlebeld or Hric Harrisg. However, Xlebeld
or Harris weuld not say anything derogatory about Yoshi in fronc
of Dvkeman because they both knew that Dykeman and Yoshi wers
friends. Aandy Robinscn is Yoshi's best frisnd.

Klebeld never talked about napalm with Dykeman,
Dykeman recalled that Harris wculd sometimes talk abourt hcow
napalm was used over in Vietnam.

JC-001-010705
Ivestigationon __ 4/24/99 a Denver, Colorado (telephonically)
File# 4-DN-57405 Daiz dicated 4/27/99

by _ SA Paulette N. Bru_n@

This document contains neither cecommendations not conciusions of the FBL 1t is the property of the FBI and is Ioaned to your agency;
it and its contenix are not o be disributed cutside your ageacy,



Control Number

WITNESS NATHAN A. DYKEMAN, Columbine High School student, DOB
12/15/80, 6’047, 1651bs, brown hair, brown eyes, (Local) 7973 W.
Plymouth P!, Littleton, Coiorado, 80128, (Florida) 3460 Pendelton
Way, Land O Lakes, Florida, 50880 $S#090-68-0236 (Local
Phone)(303) 979-7337, (Florida Phone)} (813) 996-5088.

INTERVIEWERS'  Agent JERRY W. MEANS, Colorado Bureau of Investigation, 690
Kipling Street, Denver, Colorado, 802135, (303) 239-4211,

Special Investigator GARY CLYMAN, Office of the Colorado
Attorney General/Columbine Task Force, 1525 Sherman Street, 5*
Floor, Denver, Colorado, 80203, (303) 866-3773

Special Agent LARRY KRISL, Department of the Treasury
Bureau of Alcohol, Tobacco & Firearms, Polygraph Branch, 1961
Stout, Room 630, Denver, Colorade, 80202, (303) 844-3421 X-27

DATE/TIME OF

INTERVIEW May 21, 1999, at approxamately 10.00 a.m.

PLACE QF

INTERVIEW. Jefferson County Court House, 500 Jefferson County Parkway,
Golden, Colorado

ASSIGNMENT

SYNOPSIS An interview with Alyssa SECHLER on May 19, 1999, revealed

that Nate DYKEMAN was in Denver from Florida to attend his
girlfriend, Kristen EPLING’S High School Graduation.
DYKEMAN was contacted on May 20, 1999 by Special
Investigator Gary CLYMAN and agreed to meet with investigators
on May 21, 1999

DYKEMAN was picked up, by his request, at EPLINGS residence
by Special Agent Mark HOLSTLAW, of the FBI at approximately
08.00 a.m. and taken to the Jefferson County Court House.
DYKEMAN was advised by CLYMAN that he was not under
arrest, and could leave the follow-up interview any time he wanted.
DYKEMAN agreed to answer questions and stated he understood
he could leave, Dykeman sat in a chair near an unlocked door to
the meeting room.

JC- 001-010708



The following is a list of questions that were generated by
reviewing all the investigative reports involving DYKEMAN to
date:

1. DYKEMAN stated the first time he saw KLEYBOLD or
HARRIS with any weapons or explosives was
approximately ! year ago DYKEMAN stated he had seen
KLEYBOLD make several small CO2 bombs He stated
HARRIS and KLEYBOLD were always interested in
things that expioded, and they just kept creating a larger
bang. DYKEMAN stated he never thought HARRIS or
KLEYBOLD were directing the explosives at anyone, he
stated they just liked to blow things up.

DYKEMAN stated several months ago he was at
HARRIS’S home and Eric showed him a pipe bomb his
parents had taken from him. HARRIS told DYKEMAN
that his dad did not know what to do with it so his father
ptaced it in his parent’s closet. DYKEMAN stated
HARRIS had additionat pipe bombs he had made since the
one was taken, and he kept them in his room DYKEMAN
stated HARRIS had several CO2Z bombs he had made
sitting out in the open in his bedroom. He stated HARRIS
showed him a hidden area in the basement window well of
the HARRIS home DYKEMAN stated HARRIS just
banged on the area to show him it was hollow, and he did
not see inside  HARRIS told DYKEMAN that he had to
keep themn hidden because he had just got into the diversion
program. DYKEMAN stated HARRIS had a large roll of
cannon fuse hanging on his bedroom wail He stated he
thought HARRIS got the fuse from OLD GLORY
FIREWORKS in Denver DYKEMAN stated HARRIS
had an expiosive cookbook, and HARRIS also [earned a lot
about bombs on the Internet. DYKEMAN stated he never
went shooting with themn, however, he did see HARRIS and
KLEYBOLD blow up a pipe behind Blackjack Pizza, and
he saw them both blow up a bomb in a culvert near
Wadsworth DYKEMAN stated he helped HARRIS de-
powder some fountain type fireworks approximately 8
months age DYKEMAN stated HARRIS put the powder
in a coffee can that was located in HARRIS’S bedroom
DYKEMAN stated they did not buiid any weapons
together DYKEMAN stated Chris MORRIS also knew
about the explosives and weapons and was present when
they tested them in the pipe behind the Blackjack Pizza.



DYKEMAN stated he a Chad Laughlin drove to Wyoming
last year to pick up some fireworks, He stated he bought
tumseif some Roman Candles, and KLEYBOLD gave him
$80 00 to pickup 9-gross of bottle rockets, and 6 mortars

The first time DYKEMAN ever saw them with any guns,
besides a BB gun HARRIS had was when he confronted
KLEYBOLD about seeing KLEYBOLD give Phii DURAN
money behind the Blackjack Pizza store. He stated he
thought KLEYBOLD was buying drugs and DYKEMAN
stated he has no tolerance for drugs. When confronted by
DYKEMAN, KLEYBOLD told him he was buying a
shotgun from Phii DURAN DYKEMAN believed
DURAN was a tag-a-long and the main gun supplier was
Mark MANIS. DYKEMAN stated he saw the sawed-off
shotgun KLEYBOLD purchased at KLEYBOLDS house.
DYKEMAN thought the gun was purchased with the barrel
shortened, because he saw it shortly after KLEYBOLD got
it and he never saw KLRYBOLD cutting on it He stated
he did not remember exactly when KLEYBOLD got the
gun. DYKEMAN aiso saw a video of KLEYBOLD and
HARRIS with 2 shotguas, a Tec-9mm, a rifte, and possible
a pistol He stated he only saw the video, and was not there
when it was made DYKEMAN stated HARRIS and
KLEYBOLD were always making weird videos, but he
thought it was just for fun. DYKEMAN looked down at the
floor and stated he never realized they would hurt anyone.

DYKEMAN stated KLEYBOLD went to the prom in a
Limo with several other couples. He stated KLEYBOLD
was asked to the prom by Robin ANDERSON and had
accepted ANDERSON liked KLEYBOLD a lot, however,
KLEYBOLD just wanted to be her friend. DYKEMAN
stated he was in the limo with MORRIS, MARKHAM,
KLEYBOLD, EPLING, SECHLER, ANDERSON, and
SECHLER'’S boyfriend (name unknown). DYKEMAN
stated HARRIS showed up at the after prom and was in a
normal mood DYKEMAN stated KLEYBOLD and
HARRIS left the after prom at approximately 2 30 am He
stated he did not know where they went. DYKEMAN did
not remember seeing either of them again, or
KLEYBOLDS date, ANDERSON. He stated MORRIS did
not leave the after prom with HARRIS and KIEYBOLD
because he remembered seeing MORRIS after the other
two had left. DYKEMAN stated he and EPLING remained
at the after prom until approximately 04 00 a.m., went to
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the mountains to watch the sun rise, and then retumed to
EPLING’S house.

DYKEMAN stated HARRIS and KL.LEYBOLD were not in
any of their classes on the day of the shooting He stated
the last time he saw either of them before he left the school
was on May 19, 1999 DYKEMAN stated on the 19 he
saw HARRIS and KLEYBOLD after 4% period and they
both seemed normal DYKEMAN stated he did not know
of any “gathering” at the Outback Restaurant so he could
not help with that He stated if they went to dinner they did
not invite him, DYKEMAN stated if there was a dinner
MORRIS, MARKHAM, DURAN, HARRIS,
KLEYBOLD, and ANDERSON might have been the
people at it.

DYKEMAN stated he was at school on the day of the
shooting, but left just before it actually started. He stated
he always goes home for lunch and remembered leaving at
approximately 11 20 a.m. He stated he does not eat lunch
everyday with KLEYBOLD and HARRIS He stated he
goes to his house and EPLING always goes to her house
He stated he only has a couple of minutes to eat and he has
to get back to school DYKEMAN stated he left through
the west doors of the schooi and walked down the dirt path
next to the school He stated he did not see anyone wearing
a trench coat throughout the morning, nor did he see
anyone outside the west doors DYKEMAN stated his car
was parked near HARRIS and KLEYBOLDS vehicles,
however, neither of their cars were there He stated as he
was driving out of the parking lot he saw HARRIS walking
from the area of the junior parking lot, towards the south
cafeteria doors He stated HARRIS was wearing a black
trench coat and carrying a small black bag in his hand. He
stated HARRIS had the small bag before in school and it
had contained his CD Walkman and other regular
possessions, He stated he did not speak to HARRIS, and
that HARRIS was alone DYKEMAN stated he did no see
KLEYBOLD.

DYKEMAN stated when he was returming to school he
came across a roadblock at Columbine and Pierce and
again at Pierce and Walker, He stated the police had both
intersections blocked and he couldn’t figure out what was
going on He stated it was approximately 11 40 am and
he saw school kids being routed out of the area.

JC- 001-010709



DYKEMAN stated he saw Jen HARMON and he asked her
what was going on  HARMON stated 2 kids in trench
coats were shooting up the school. DYKEMAN stated he
did not want to believe it was HARRIS and KLEYBOLD
but he thought it might be. He stated both of them had
been acting strange for the last few months, but
KLEYBOLD had been making future plans to move to
Phoenix and attend school not to shoot up the schooi
DYKEMAN stated he returned home and called
KLEYBOLDS father He stated KLEYBOLDS father had
no idea what as going on at the school KLEYBOLDS
father told DYKEMAN something like “Oh My God” and
he left the phone to see if Dylan’s coat was in the house.
DYKEMAN stated KLEBQLDS father returned to the
phone and stated the coat was not there. DYKEMAN
stated KLEYBOLDS father became extremely upset and
DYKEMAN began to cry while tatking to the Reporting
Agent. DYKEMAN stated he could stiil not believe
KLEYBOLD had something to do with the shooting and
HARRIS must have “Had Something On Him” to cause
him to participate He could not believe KLEYBOLD shot
himself. DYKEMAN stated he could not believe
KLEYBOLD could have kept this secret and DYKEMAN
feit he should have done something to help KLEYBOLD

DYKEMAN was asked about his knowledge of Brooks
BROWN, Chris MORRIS, and Robert PERRY He stated
Chris MORRIS was probably HARRIS’S best friend, but
he did not knaw if MORRIS knew about the shooting. He
stated Brooks BROWN was never apart of the group and he
is a compulsive liar DYKEMAN was asked if he had ever
dyed his hair blond or knew anyone in school as tall as him
with dyed blond, “Punk Hair” He stated he has never dyed
his hair and the only kid that tall that has recently dyed his
hair blond is Brooks BROWN He stated BROWN would
change his hair often DYKEMAN stated know one he
knows likes BROWN DYKEMAN stated Robert PERRY
was a weird guy in schooi that none of the previously
mentioned peopie hung out with. He stated PERRY was
strange.

DYKEMAN was asked who “La VIDA X” was and he
stated it was a screen name that he or KLEYBOLD may
have used. He stated HARRIS had a nickname for
gveryone and DYKEMANS was “Devil Man™
DYKEMAN siated he thought it was stupid and HARRIS
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was the only one that used it DYKEMAN was asked if he
had ever sent any threatening Ermail and he stated he was
really mad at Devon ADAMS and may have sent her some
bad Email. DYKEMAN could not remember what it said,
but stated he was mad at her because she was saying things
to get KLEYBOLD in trouble. ADAMS is Zack
HECKLERS girifriend. DYKEMAN stated he has never
been on a “Rebel Mission”, and stated he does not know
what it is. He stated he thinks “NBK” stands for Natural
Born Killers. He stated Natural Born Killers is a movie
title of a film and it was one of HARRIS’S favorites.

erry eans
_Agent

Colorado Bureau of Investigation
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REPORT DATE OFFICE OF THE ATTORNEY GENERAL CASE NO.
June 9, 1999 STATE OF COLORADO 99.7625
TYPE OF REPORT REPORT BY AREA
Progress Inv. Gary Clyman Jefferson County
NATURE OF CASE
COLUMBINE HIGH SCHOOL / HOMICIDE
INTERYIEW OF NATE DYKEMAN

As a follow-up t0 an interview of Nate Dykeman conducted on May 21, 1999 (Lead no. 3862) by CBI
Agent Jerry Means, and this investigator, I contacted Nate at his residence in Florida on June 3, 1999. He
confirmed that he had in his possession two videotapes made by Dylan Klabold and him. One was made
for the “Rebet News Network” announcements at CHS, and the other was made by them in 1998 for the
purpese of showing Nate's father where he lives, goes to school, ete.

Nate also had his 1998 CHS Yearbook, which contained the notes written to him by both Dylan Kiebold
and Eric Harris, Nate agraed to provide the videos to me, as well as copies of the yearbook notes.

On June 9, 1999 I received the items from Dykeman by U.S. Mail. Copies of the yearbook notes are
attached to this report. One video is 2 VHS format, titled on the spine “Dylan Klebold and Nathan
Dykeman, Approx date Nov, Dec 98”. The second video is in an 8mm formnat, titled “Intro RNN / Dylan,
Nate"”,

I initialed each item with the date, and provided the originals to Inv/Battan. She copied the videos, beoked
the originals into avidence at JCSO, and wili have me mail the vidéo coéics te Dykeman.

JC-001-010712
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on the dates indicated, the following investigation was
conducted by Special Agent MARK A. HOLSTLAW, Denver FBI, JITF-DT:

on G2/23/2000, NATHAN A, DYKEMAN, DOB 12/15/1980,
current residence at 3432 Pendleton Way, Land O Lakes, Florida
34639, telephone 813-996-5088, was telephonically contacted and
adviged he was being requested to take a polygraph exam
concerning his posgsible involvement in the COLUMBINE HIGH SCHOOL
(CH8) ahootings of April, 1599.

DYKEMAN adviged he would discuss the matter with hie
fathar, MATT DYKEMAN, and get back te the FBI with an angwer.

DYKEMAN also advised that on 01/20/2000, he had been in
contact over the Internet with an individual using an E-mail
address of “saralféla@yahoo.com.” DYKEMAN's Internet service
provider was JUNEAU. DYKEMAN later ascertained that this E-mail
address belonged to a SARA HARRIS, HARRIS informed DYKEMAN she
had previously talked with DYLAN KLEBOLD over the Intermet prior
to the CHS shootings. HARRIS informed DYKEMAN she would contact
him later using a new E-mail address of
*mycockeinurnooke@acl.com.” DYKEMAN agreed te keep the FRI
appraised of his cenversations with HARRIS.

Oon 02/24/2000, MATT DYKEMAN telephonically contacted
the FBI and expressed concerns about why his son was being
requasted to take another polygraph exam. After explaining to
DYKEMAN why his son was being offered another polygraph, he
agreed to talk the matter over with his son and get back with the
FBEI concerning his son's decision.

On 03/07/2000, NATHAN DYKEMAN was telephonically
contacted and adviged SA HOLSTLAW that since he already subjected
himgelf to twe polygraph examinations, he would not agree te a
third one.

DYKEMAN advised that the first one, which he believed
was fully-completed by the FBI; as well as a second one, which
wag provided by an ATF agent, revealed that he was telling the
truth about his not being involved in the CHS incident.
According to DYKEMAN, the ATF agent who provided him with a
“wvigual polygraph,” indicated te¢ him that in the agent's copinion,
DYKEMAN had been truthful and therefore, would not need to take
another polygraph examination.
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FD-302 (Rev 10-6-85)

- 1-

FEDERAIL BUREAU OF INVESTIGATION

Date of transcription 4/22/99

Christine Epling, 5754 West Leawood Drive, Littleton,
Celorade telephone number {303) 755-8558, pager number (303)
508-8683, date of birth 2/20/81, was advised of the identity of
the interviewing agent and furnished the fcllowing information.
Present during this interview was Epling's friend, Alyssa
Sechler, 7900 West Portland Avenue, Littleton, Colorade 80128
telephone number (303) 972-3509, pager number ({(303) 760-4720,
date of birth 8/11/81 and Epling's younger brother, Nathan
Epling.

Epling and Sechler are both seniors at Columbine High
Schocl (CHS). Epling has known Dylan Klebold since kindergarten
and Eric Harris since her freshman year. Klebold went to the
prom with Christie Epling and her date, Nathan Dykeman, this past
Saturday evening, 4/17/9%. Klebold went with Reobin Anderson to
the prom and the after prom and seemed happy.

Epling had classes with Eric¢ Harris and Dylan Klebold
and saw them everyday at school. On 4/20/9% Epling and Sechler
left CHS at the same time during their lunch hour at
approximately 11:15 am. Both Epling and Sechler got in their
separate vehicles and drove out of the CHS parking lot. While
driving out of the parking lot they both saw Eric Harris driving
into the schoel in his 2 door gray Honda Accord. Sechler honked
her horn at Harris and waved and he waved back. Epling also
waved at Harris. Epling proceeded to her home where she remained
until she headed back to school at the end of the lunch hour.
When she tried to go back to school the streef was blocked off
and Epling thought that there may have been an accident. A
police officer told her that there was not going to be any more
school because there had been a schoel shooting.

Epling explained that what the media was referring to
as the Trench Coat Mafia was just a bunch of guys who hung out
together. They were not a gang. She estimated that there were
probably 8 - 10 kids who wore these trench coats. The kids whose
names she could remember were Eric Harris, Dylan Klebeld, Chris
Morris, Tad Boles and Nathan Dykeman. Epling has hardly seen
Dykeman wearing a trench coat. Dykeman has probably only worn a
trench coat two or three times since January of 1999.

"nyestigation on 4/21/89 x Littletcon, Colorado

Fie# 4-DN-57405 Date dictated 4 /22/99

sy __SA Paulette N, Brundage
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FD-302a (Rev. 10-6-95)

4-DN-57405

Continuation of FD-302 of ChriStine Epling . On 4/21/29 , Page

Nathan Dykeman and Dylan Klebcld were best friends and
like brothers. Dykeman and Eric Harris had previously had a
fight over Epling as a result of Harris and Epling flirting with
each other. Dykeman and Harris had resolved their differences
and were friends again, although they were not as close as they
used to be. Epling believed that Harris' closest friends were
Dylan Klebold, Nate Dykeman and Chris Morris.

Epling expressed her disbelief that Harris and Klebold
could have done what they did at CHS. She believed that Harris
and Klebold kept to themselves. Nathan Dykeman is in shock over
what has occurred. She believed that Harris was closer with
Klebold, since Dykeman and Harris had their falling out.

Harris, Klebold, Morris and Dykeman worked at Black
Jack Pigza, although Dvkeman found a better job and his last day
at Black Jack Pizza occurred about a week age.

Harris did not get along with the “jocks" at school.
The “jocks"” made fun of Harris because of the way he dressed. He
wore black pants, black beots, a trench coat and a shirt bearing
the name Rammstein. He also had a hat with the initials of some
techno group. Harris had gym class before German class last
year. Harris would tell Epling during German class that the
“Jocks” pissed him off and they did not even know who he was.

Epling recalled that during their junior year Harris
had stolen some computer parts from schocl and had been caught
along with some other peocple.

Epling believed that Klebold had to be drawn into this
by Harris on Sunday after the prom. Epling stated this because
she recalled that Klebold was having so much fun at the prom.

Epling did not recognize the name Phil Duran. She had

no idea where the weapons came from which were used by Harris and
Klebold.
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REPORT DATE OFFICE OF THE ATTORNEY GENERAL CASE NO.
May 24, 1999 STATE OF COLORADO 99-7625
TYPE OF REPORT REPORT BY AREA
Progress Inv. Gary Clyman Jefferson County
NATURE OF CASE

COLUMBINE HIGH SCHOOL / HOMICIDE
INTERVIEW OF KRISTI EPLING (CHS STUDENT / TCM ASSQCIATE)

On May 20, 1999 Arapahoe 5.0. Inv. Jackie Gee and [ interviewed Kristen “Krist” Epling

(DOB: 02/20/81) at her residence, 5754 W, Leawood Dr., Littleton, CO (303) 795-8558. Also present were
her parents, Robert C. Epiing, Jr. (DOB: 41/14/53), and Ruth E. Epling (DOB: 6/07/53). Kristi has a
younger brother, Nathan Epling, who was present in CHS at the time of the shooting, and ended up
barricaded with other students and teacker Dave Sanders in the math/science area of the school. This
follow-up interview was requested based upon recently developed information that on April 23, 1599,
Kristi had sent notes made berween her apd Eric Harris to a friend in St. Louis, Lindsey Baisam, for
safekeeping. The notes in question, which were undated, made reference to a “hit list” of Eric’s. Kristi is
also the girlfriend of Nate Dykeman, who was believed to have recently retumed tc Colorado from Florida,
but according 1o Alyssa Seckler, he did not want that information known.

Kristi said that she will be gracluating from CHS this coming Saturday, and will thereafter be smdying
marine biology at Eckert Coilege in St. Petersburg, FL on an academic scholarship. She has been a friend
with Nate Dykeman since Japuary 1999, and they have been dating since late February 1999, The only
class they had together this semester was a psychology class, although they saw each other daily outside of
school. Nate is living with his father in Land O’ Lakes, FL, and she last talked to him this moming when
he cailed her from there.

Kristi has known Eric Harris since 9* grade. and characterized him as 2 good friend. She did not know
Dylan Klebold well, and said that it appeared thar those closest to him were Nate Dykeman and Eric
Hagris. Among the group of CHS smudents who associated with Harris and Klebold were Dykeman. Chris
Morris, Tim Castle, and Chad Laughlin, All of them were together in the 5* hour psychology class of
teacher TJ. Johnson (11:50 a.m-12:40 p.m.) She attended A-lunch beginning at 11:10 am. She is out of
school each day between 12:40-1:35 p.m., depending on whether she has to work as a student assistant in a
biology class.

Krist attended German class with Eric Harris last semester (4™ hour), which they had each raken for four
years. During class, the teacher (“frau™) aliowed them to pass notes if they were written in German,
Usually, they used one piece of paper for a class period, and the notes were generally threwn out, as they
did not contain anything important. They typically tiked about weekend plans, etc., and Eric would talk
about girls he was interested in, and asking Krisd for advice.

In January 1999, she and Eric went on an informal date with severai other friends, going midnight bowiing
at Belieview Lanes. Because Nate Dykeman was interested in her, this led to a falling out between Nate
and Eric whereby the two of them did not speak for a while until she intervened and they made up. After
that, Nate and Eric were not as close as they bad previously been. Sometimes she and Alyssa Seckler
wouid invite Eric to hang out with them, perhaps asking him to go get something to eat once every 2-3
months. This did not include Dylan, since she had only met him this semester.

Kristi said that Eric would often get angry when other students made fun of him. usually due to his small

size, or the way he dressed in his long trencheoat, black clothes, and T-shins with German phrases. Eric
would never react violently during these incidents, but would mention them later. She got the impression
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that once he talked about it, these taunts would not really bother himn anymore.

Kristi knew that Eric had been angry with two sophomores, Dan Lab, and his friend Brandon Larson,
whom she referred to as “band geeks”. Lab had apparently punched Eric in the face in 1998. She did not
find cut about this until November or December 1998, during which time she was dating Dan Lab. In
talking with Eric around then, Eric mentioned the fight, and that he could not understand why she was
dating Lab. Eric never talked to her about revenge against Lab.

Kristi began writing notes to Eric in class during fall 1998 throagh approximately early December 1998,
The teacher then began letting them talk mere in class, and the notes decreased. Others close to Eric in
German class were Monica Schuster, Chris Walker. and Tiffany Typher (the latter mainly an ia school
friend only). Kristi said that in her opinion, Eric wouid have been capabie of following through with a
threat of retaliation against another sntdent. She insisted that she saw no such threats in the notes he passed
her, or that be verbalized, and if sbe had become aware of anything like that, she would bave told a teacher.
In rewospect, none of the notes she received from Eric had aay significance regarding the events of April
20" Krisd said that as is usual, she cleans out ali of her notebooks at the end of the semester, and she threw
away any of Eric's notes. She has all of her notebooks at homne, and did not have a locker at school this
semester,

Regarding her day at school on April 20%, Kristi said she drove her VW bus to CHS with her brother,
arriving at 7;30 am , parking in her space # 65 in the senior lot. She attended afl of her classes, which in
atder from 14 hour, were band, physics, AP English, (saw Nate briefly between classes), then German,
which ended at 11:10 am. Since German was on the lower level of the school, ske went through the
cafeteria, exiting through one of the five side doors. She saw Alyssa Seckler outside the cafeteria, and they
walked together to their cars, since Alyssa parks near her, and she was leaving to meet her boyfriend for
lunch. Upen entering the lot, they got into their respective cars, and as she was driving out, {(approximately
11.15 am.), she saw Eric Harris driving into the lot in his gray Honda, and he was alone. She honked and
waved to him, and be waved back at her and smiled.

Kristi arrived at home at or about 11:20 a.m, When sbe left to return to CHS, she found that police at
Leawood and Pierce blocked the street. She assumed there was a maffic aceident, took a different route,
finding everything near the school blocked. This is where she was told that there was a sheoting at CHS,
and she decided to go to Nate’s house. She saw Nate at a nearby intersection, driving his old white Ford
pickup. She followed him to his house. He told her then that there were appaready two gunmen in the
school wearing black renchcoats. Kristi said that when she heard this, she thought that it could bave
possibly been Eric and Dylan because they liked to wear the black trencicoats. She had seen Nate wear his
black trenchcoat once, and also saw Chris occasionally wear one, also. Even so, she would have been
surprised if either of them would shoot anyone. She stayed at Nate's the remainder of the day, and also
there were his mom and stepfather. A schoot friend, Jason Thompson, arrived at the house later, but left
before she did.

. Krist said that Nate seemed “scared” of what was going on, saying “it can’t be my friends” (doing the

shooting). At or about noon, Nate cailed Dylan's house and spoke to his father, who apparently did not yet
know of the shooting. Kristi called home around the same time to check on the status of her brother. At the
request of her parents, she left Nate's house around 2;15 p.m. for Columbine Public Library, but did not
locate her brother there, Ske then went home, ard they eventually located him.

When asked if she had any idea who might heip Eric and Dylan with planning or carrying out this attack at
the school, Kristi said “none of my friends”, She also said that prior to this she had never heard any
discussion or rurnors regarding April 20" She bad been aware from German class and German history that
it was Hitler's birthday, but attached no other significance to the date.

When asked who would not be involved in this attack, she said “Chris Morris”. She said that she was very

surprised by what they did. because as recently as prom, Dylan had talked to Nate about future plans of
attending a university.
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When asked about what should happen 10 someone who did belp with this attack, Krisd said “They should
go to fail forever, It was a horrible thing”. When asked what should happen to anyone who may have some
information about the event or those involved, but have not provided it to investigators. she replied *T don’t
know, it would depend on what it was™. She thought someone like that should probably get some heip or
counseling, but should get in some type of wouble depending upon their level of involvement.

We asked Kristi if there was anything she had not told us about concerning this incident, Eric, Dylan or
anything else relevant, and she said there was nothing, She again reiterated that she had desroyed any
notes of Eric’s after finding a few of them in her room. When we gave her a few opportunities to disclose
anything else, and that she would not be in trouble for doing so, she admitted that she had sent notes she
bad found to a friend in St. Louis, identified as Lindsay Balsam.

At this point, Inv. Gee bad to leave for another appointment, and was walked outside by Kristi. When
Kristi returned a few minutes later, she told me that she is supposed 1o let me know that Nate (Dykeman) is
in town, and staying at the Epling house.

[ then showed to Kristi a copy of the notes recovered from Lindsay Balsam, which she reviewed, along
with a preceding e-mail message to Lindsay. She idenfied them as those items which she had mailed op
April 23, She did not put a return address on the envelope because she does not usually do so. She met
Lindsay Iast surmmer at Washington University in 8t. Louis, and they became good friends. She has sent
Lindsay two e-mails since the April 20" shooting, and has received no response to either. She thinks the
first was regarding the notes she was going to mail, and the next was regarding her going to Florida with
Nate. Krisd said that when she found these notes from Eric, it was very painful for her to have them here
because of her closer friendship with him. She did not want to destroy them, but thought that if she asked
them: to be kept for her far from here, she could someday retrieve them when the memory of what he had
done was less clear. One of the items she had sent Lindsay was actually the page from her yearbook where
Eric had written her a lengthy message, including a drawing, and a note to publish this statement if
anything shouid ever happen to him. Kristi said that she did not send the notes to Lindsay in an effort to
hide them from investgators.

Based upon the contents of the two pages of notes. Kristi believes that they were written between the two
of them in German class at the end of November 1998, because they refer to her daring Dan (Lab), referred
to by Eric also as “pretty boy”. Kristi believes that of the two notes, the shortest was the first, because that
is when she first found out from Eric that Dan had punched him the previous year. Regarding her use of
the term “hit ist” in the note, Kristi said that is a term that she had heard Eric use just very recently before
this rote was written, Eric used it meaning that anyone on the list was someone he did not like for scrme
reason. She never actually saw a “hit list” of Edic’s

The name “@ffff" referred 1o in the note by Eric is someone unknown to ker. In
note number 2 (the lengthier note), her reference 1o @i} being afraid you (Eric) will “kill him”, are words
thatdilifiibad used in talking to her concerning his fears about Eric, She said she never heard Eric threaten
to kill @ijjfjor anyone ¢lse. Regarding Eric’s written concern about anyone reporting these threats to the
police, Kristi said thar Eric’s concern was that at the time, he was in the diversion program, and that such
threats becoming known could negatively impact that. Beyond that, Eric did not seem to want to discuss
with her the diversion program.

Regarding the Prom on the weekend prior to the sheoting, Kristi said that she anended with Nate
Dykeman, and they rented a imousine with several other couples. Those were identified as Dylan
KleboldRabyn Anderson (she described as in Jove with Dylan, he disinterested. she asked him to the
prom), Jessica Hughes/Paul LNU (DU student), Janna Buchl/Brad LNU (DU student), Kelly
BrownyBrandon LNU, Monica Schuster/Steven Partridge (CHS Jr.). Eric had asked Sabrina Cocley to
attend, but unknown to him she bad a boyfriend. She thought he had also asked someone from his video
class (name unknown). but ultimately, Eric did not artend prom.

. Kristi said that after protn, she went home and changed clothes, returning with Nate (o the after-prom at

CHS at about 1:15 a.m. When they arrived, she saw Dylan and Robyn (who had driven Dylan), Eric, and

JC-001-010721



21

26.

Chris Morris. Nate went to hangout with the guys while she talked with Robyn. After a while, she and
Alyssa Seckler went back through the maze which had been set up, and they saw Nate, Eric, Dylan and
Chris already in the hallway playing games which had been set up there. This was at about 2 am., which is
the last time she recalled seeing Eric and Dylan that moming. The school stopped letting peopie inte after-
prom at 2 a.m. Eric was weartng his blue flannef shirt with a black(?) T-shirt, and Dylan was probably
wearing jeans and a dark shirt, Kristi recalled thar there was only one door open leading into the interior of
the school, which was in the main hallway, being the double doors near the gym hallway. Only one of the
four doors was open, and there were a lot of aduits in the vicinity. She and Nate left after-prom at about
4:30 am., walking out with Alyssa and her date, Derek. They left in separate cars, and went to breakfast ar
Denny’s located at Hampden & Wadsworth. After breakfast, Nate drove her up Deer Creek Canyon, where
they watched the sunrise. She was home by 7 am., and to church by 7:30 am.

Kristi said thae neither Eric aor Dylan seemed different than usual at after-prom. She did not recall seeing
either Dyian’s or Eric's cars that evening. She had no information or theories regarding piacement of any
explosive devices within the school on prom night. She was only schoaol friends with Robyn Andersen, not
socializing with her. They were in the same German class rogether.

. Kristi said that she had been to Eric’s house on two occasions which she can recall, the most recent in

January or February 1999. These were when she and Alyssa had gone by to ask Eric to go out with them,
and were in his room for less than a minute. She cannot recal seeing anything unusial,

Kristi stated that Eric never expressed an interest to her regarding guns or pipebombs. Nate never talked to
her about any such interests either. While at Nate's home on the afternoon of April 20, he told his parents
that approximately one year age, Eric had shown to him in his (Eric’s) house, a pipe bomb. About one
week later, Nate also told her that he had known about Robyn having purchased a shotgun for Eric. (This
was after the information regarding Robyn Anderson had been made public). Kristi said there was no
indication thar Nate ever had any idea that Eric and Dvlap had any intentions with the guns other than
hunting,. She was aiso told by Nate about 2-3 days after the shooting that he had once helped Eric
depowder fireworks in Nate's garage, dumping the powdsr inte a can. She does not know why this was
done or what happened to the powder.

. Kristi said that after April 20, Nase got into a fight with his mother and stepfather, leading to him calling

his father in Florida, and moving out there. Nate's mother allegedly took all of his CD's, tenchcoat,
“White Zombie™ flag, and other personal itemns, and gave them to various neighbors to hola for her. When
Nate's father, Matt, arrived bere, they moved into the Super 8 motel (Wadsworth and Hampden), from
Thursday, April 22 — Sunday, April 25. When they departed, Krist went with them to get away from all of
the media artention. She said Nate was planning on moving to Florida anyway to attend school for
Microsoft raining.

. Krist said that once she and Nate began dating, he spent very little ime with Dylan and Erie, but rather

spent afl of his free time with her. Nate was working at a Firestone store from about 1 p.m.- & p.m., and
then be would be with her. She has not heard of a birthday party or dinner attecded by the friends of Eric
and Dyian in early April. There were two evenings in late March when sie was not with Mate, because she
was in a school play She does not know what Nate did oa those nights.

Kristi agreed to provide all of her e-mail screen names. She and ber family all use a single PC at the home.
Her father, Robert Epling, was agrecable to copying and providing alf of Kristi’s e-mail, but because of
sensitive material related to his work, did not want to sign a consent to seize and search the family
computer. Kristi provided the following screen names which she has used:

AQL Instant messenger:

Krisu(226
Kprinces18
JC-001-010722
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g-mail/hot maij

Kristi1999 @hotmail.com
Krist0220@hotmail com
Teeprincesss_18@yahoo.com (used very little)

Kristi agreed to take a polygraph examination if requested, I had ber speak with Det. Vanderhoe to make
arrangements, tentatively scheduled for Friday, May 28, 1999,
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PIRNARR Arvada Police/Court System Page 1
Arvada Peclice Department 06/22/199%
NARRATIVE
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Ref § 99-12067 Reported Date 04/20/199% Time 12:39:32
Type ASSTOA Status RTF

Location £201 5 PIERCE ST

DET111 06/21/19%9% 0621%9/VONDEROHE/MO

Jefferson County Sheriff’s Department 35-7625

10, Detective Jim Vondercohe, is a member of the Task Force
that was formed to investigate this tragedy at Columbine High
School and am assigned leads to follow up on regarding this
investigation. The following supplement will be in
raeference to lead control #4621 which states that a Conmnie Cox,
Tel. 303-795-0464, lives across the atreet from the residence of
Kristi Epling whose address is 5754 W. Leawood Drive, Littleton,
€0, Tel. 303- 795-8558, The information in this lead was initially
received on 04/22/99 which indicated that Connie Cox reported that
her neighbor’s daughter’'s boyfriend is a good friend of the
suspects involved in the Columbine High Schocl shootings/murders.
Connie Cox stated that her daughter told her {Connie Cox) the other
day that two weeks ago Kristen Epling and her boyfriend knew that
Eric Harris was buying guns and that Eric Harris had his "hit list®
on his computer.

IO received this lead control sheet on 08/17/99 and was aware
of the fact that Kristen Epling wag familiar with the tweo
guspects in this investigation, Eric Harris and Dylan Klebold,
baged upon her association with her boyfriend, Nathaniel "Nate"
Dykeman, who was also closely acquainted with the two suspects.

In regearching this lead, I0 determined that a complete
follow-up investigation on this lead had already been conducted by
Investigator Gary Clyman, a Columbine High Scheol Task Force
member, and an investigator wich the State Attormey Generzl's
Office. Investigator Clyman’'s report, reference control #DN207E,
and dated 05/24/99. indicates that he interviewed Kristen “Kristi®
Epling, dob: 02/20/81, on 05/20/99 at her residence. Investigator
Clyman’g report further indicates that in paragraph #18 of his
report Kristi Epling is guestioned regarding her knowledge of the
"hit lit" that Efic Harris kept on certain individuals. In
reference to the izssue of Nate Dykeman and her having knowledge
that Eric Harris was buying guns, she was gquestioned about her
knowledge of this by Investigator Clyman with the results reflected
in paragraph #23 of his report.

Due to the fact that this lead has already been developed
previcusly through another lead control number, IO concluded any
investigation into this matter at this point.
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PROGRESS REPORT
CASE #99- 16215

CASE TYPE: First Degree Murder
DATE: April 21, 1999
REPORT BY: Investigator James Rasmussen

This investigator interviewed a subject at the Arapahoe County Sheriff's Office, 5686 S,
Court Place, on April 20, 1999

The subject was identified as:

FRIESEN, CORY

DOB / 04/03/79 WM

5702 S. Estes Way / tel. #303-904-0818.
Cory Friesen is an associate of the two homicide suspects, Eric Harris and Dylan Klebold,
and was a member of the so called “Trench Coat Mafia” when he went to Columbine High

School where he graduated from in 1997

This investigator asked Cory to describe the “Trench Coat Mafia” and his association with
Harris and Klebold.

Cory Friesen stated the following:

That they were a group of friends who just did not fit in with the school community of
“jocks” and others within the school.

That some students did intimidate the kids he knew in their group during the 1997-98
school year.

That in 1998 he began to dis-associate with the group
That both suspects used street names as foilows:

1} ERIC HARRIS / “Reb” or “Rebel”
2) DYLAN KLEBOLD /*“Vodka”.

That both Eric and Dylan were inter-net junkies who spent hours on the “net”
That he believed they gained explosive device knowledge through the inter-net.
That he never thought “they” would go this far

That “Reb” had gotten into a WWII “Nazi” kick lately.

That he thought that Eric and Dylan were being picked on constantly at school, possibiy in
excess, and that they were never accepted by their peers at school.
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CASE # 99- 16215

That both boys were still in school as far as he knew and that they had been involved in
some theft and petty stuff, but never any violence.

That both Eric and Dyian smoked marijuana and drank.

That the last time he saw either was on April 09, 1999 at Eric’s birthday party at the Draft
Bar & Grill at South West Plaza.

That at this party both Eric and Dylan were talking about the “Jocks” and said they wished
that they (Jocks) were all dead.

That he thought that Eric and Dylan were joking and he just blew it off and did not take
them seriously.

That when he heard about what was happening he tried to get to the school as his father is
a teacher at Columbine, but went home when he could not get near the school

That a friend named Chris Morris was with him at the time and called into the Jefferson
Co Sheriff's Office and told them that he knew who the suspects were,

That Morris is part of the Mafia group and knows the suspects very well

That Morris was the manager at the Black Jack Pizza store where Eric and Dyian also
worked.

That Morris had told him of Eric’s fascination with the Nazi thing

That Mormis knew that Eric and Dylan could manufacture pipe bombs and had stated that
Eric had a AK-47 or a shot-gun.

That Mortis did not know where they got the guns, but he guessed illagaily,

That Morris had possibly seen a recipe for explosives that Eric and Dylan had in their
possession.

That Eric was inftuated with a girl at the school and really wanted her to like him, but she
would not have anything to do with him

That Dylan did not have a girl-friend but had recently gone out with a girl named Kristen
and supposedly had a good time.

That Eric and Dylan listened to “Dark Music” and “New Industrial” rock.

That he stated again that both suspects were heavily into computers.
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CASE #99- 16215

That both Eric and Dylan had cars, Eric’s car un-known but that Dylan had a BMW

That he believed that there are ten or less students invoived in the “Trench Coat Mafia”
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File 174A-DN-57419 April 29, 1999
Inv Thomas Wilson, DJITTF

On 042999 Laura Friesen was contacted regarding the report taken by Jefferson
County Sheriff’s Departruent Deputy Luksch on 042799. (99-7920)

Cory Friesen was interviewed extensively on 042499 by FBI SA Price and CBI
SA Wilson. Cory was at the office of Chris Morris’ attorney.

The bottle of Nitric Acid found between the houses was placed there by Eric
Friesen, who is the chemistry teacher at Columbine High School. Eric placed the bottle of acid
between the houses in late 1998 so the acid would evaporate. Disposal of the acid is controlled
and this was a method of disposal. SA Bill Petoskey, FBL verified that this was an accepted
method of disposal for the acid. SA Petoskey is a chemist.

No further information was required. Lead was covered.

Re: DN1931
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Daze of ranseription 4/30/39

Cory Michael Friesen, date cf birth April 3, 1$79, home
address, 5702 South Estes Way, Littleton, Colorado, home
telephone number (303) 904-0818, was interviewed at the law
offices of Richalano and Ridley PC, 1800 15th Street, Denver,
Colorade. Friesen, who is not a client of John Richalanc, was
asked about his knowledge of the events that lead to the shooting
at Columbine High School (CHS), on April 20, 1899.

Friesen, who is a 1997 graduate of CHS and who's
father, Kenneth Friesen is a teacher at CHS, provided the
following information:

Friesen stated that he had no knowledge of, nor did he
participate in the planning or executicn of the shootings and
bomb placement at CHS on April 20, 1898%.

Friesen is friends with Christopher Merris and through
Morris became friends of Eric Harris and Dylan Xlebold. Friesen
stated that he was at one time part of the Trench Ccat Mafia
(TCM) and was in the 1998 CHS yearbook photograph of TCM members
even though he had graduated from CHS in 1597. Friesen stated
that neither Harris nor Klebcld were part of TCM that he was
aware of.

Friesen stated he had no knowledge of bomb making by
Harris, Klebold, Morris, or anyone else. Friesen was aware that
Harris and Klebold went shocting in the mountains, but was not
aware of where the weapons came from.

The last time Friesen saw Harris or Klebold was at
Harris’' birthday party at the Draft Bar, located at the Scouthwest
Plaza Shopping Center,

Friesen stated on the day of the CHS shooting, Morris
was at his house playing computer games when Friesen's mother
called and told them about the shootings and was wondering if Ken
Friesen had come home or had called. Freisen additionally
vouched for Morrig’ whereabouts the night before when they had
gone to Video City, located at Jewell and Kipling, Lakewood,
Colorado to see Friesen's friend Chuck Phillips. Freisen stated
that they left Video City at approximately 10:00pm and returned

ovesdgaonon  _ 4/23/98 a Denver, Colorado JC-001-010731

Fle# 174A-DN-57419 _ Daedicmed 4/30/99

by SA John M. McGrath:imm

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to your agency:



FD-3022 (Rev. 10-6-95)

174A-DN-57419

Continuarion of FD-302 of Cory Michael Friesen Lo 4/23/99 . Page

tc Friesen's house to play the video game they had rented at
Videc City. Friesen recalled Morris left his house at
approximately midnight to 12:30am.
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FD-302a (Rev. 10-6-95)

Dustin Allen Gorton dnlo3l

Continsation of FD-302 of =2f= i Md _Rich Price . feT
intervied Dustin Allen Gorton Dob/11-14-80 at his residence
located at 5504 S. Eaten St. Littleton Colorade.

The reason for the interview was based on Information Control
verification on DN1031. The information was that Dustin was
originally interviewed by WILSON on the afternocn of 4-20-99
about the shooting incident. Dustin had given information that
he knew the shooters in the incident at the high school and that
he had assisted in the escape of numerous fellow students from
the area of the cafeteria.

Furtheremore, Dustin had been implicated in a video filmed by
ERIC JACKSON. Dustin and Dylan Kleybold (suspect)were in the
videc. During a lenghthy two hour interview Dustin stated that
the video {taken monday am 4~19-59) was going to be used as set
up video for the schools merning in-house television programs.
The interview did neot gleen any additional information as to any
prior knowledge of the school incident or any information of
knowledge that the suspects were going to attempt such an
incident.

Dustin did state that when the incident began he was in the
cafeteria near the center of the room next to an area that forns
as a line to the food servers. (My estimation from seeing the
bombs at their point of origin weuld be within a few feet of
where Dustin and friends were having lunch.)} Dustin stated that
at his table were Greg Garcia / Richy Green / Shawn Roberts /
Brett Kostalnick / Christian Garrameone / Julie Anderson / Jason ?
/Paul? / John Buttachi / and Dustin Gorton.

Kalinda Bingham and Nichelle Dunn were also in the immediate area
around his table.

Although Dustin is or was friends with Eric Harris and Dylan
Klebold he would not hava allowed an incident of this type to
occurr if he would have had prior knowledge. Dustin will call
the interviewing Agents if any information is recieved or
davelcped on his part.

Additional information regarding this interview will be supplied
by FBI Agent Price as he took the notes on this interview.

MLW -CBI

dnlo3l litt;i:;ﬁ, colorado 4
-103 - 042599
dn-1431 /’EZIZ’ \ ﬁ

Mark Wilson CBI
Rich Price - FBI Denver
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date of transcription 05/10/99

Dustin Allen Gorton, white male, date of birth
November 14, 1580, place of birth Denver, Coloradeo, Social
Security Account Number 522-37-6892, residence 5504 South Eaton
Street, Littleton, Colorado 80123, home telephone number (303)
797-3613, pager (303} 879%-0821, has resided at current residence
since Qctober, 1938, former residencs of 7815 West Portland
Avenue, Littleton, Coleorade 80123, former residence telephone
number (303) 973-8861, & Columbine High S8chocl student, senior,
Littleton, Celorado, was advised of the identity of the
interviewing Agent and the nature-and purpose of the interview.
Gorton was interviewed in the presence of his mother, Darlene,
and his father, Don, at their residence. Gortcn provided the
following information:

Gorton was provided a diagram of the Columbine High
School (CHS) cafeteria. A diagram was provided in order to show
the location of where he and cothers were located in the CHS
cafeteria on Tuesday, April 20, 1999. Georton identified the
location of where he was sitting as table QQ, facing directly
west toward the windows. Gorton identified approximately ten
other individuals sitting at table QQ with him. The others
identified are as follows:

Brett Kostalnick, described as his back facing toward
the west windows of the caferesria; Richie Green, identified as
facing to the northeast direction of the cafeteria; Greg Garcia
facing to the south; Kristin Garamone; Paul (Last Name Unknown)
(LN} facing toward the scutheast direction of the cafeteria,
identified as being a 10th or llth grader; Austin Mears,
described as facing toward the north; John Bujaci {phonetic);
Shawn Roberts; Julie Anderson, identified as sitting behind
Dustin at table QQ; Brett Glassett, identified as a tenth grader
facing in z north westerly direction. Gorton identified several
others in close proximity to him as a Kalinda Bingham, Nichelle
punn sitting with Kalinda, Chandra Marshal (identified as a band
kid), Heather (LNU} (described as a friend of Heather's). Gorton
identified Kalinda, Chandra and Nichelle sitting at either the
tables identified as "R" or "W' tables. Gorton marked the
locations of the individuals stated on the diagram. Gorton
further provided his escape route once the shooting began and
initialed and dated the diagram provided.

Investigation on 05/06/99 a Littleton, Colorade JC-001-010735

Fie ¥ 4-DN-57419, Jeffco case 99-7625 Date dictared 05/05/99

vy . SA Richard H. Price/dae

This document contains neither recommendartions nor conclusions of the FBI It is the propenty of the FBIL and is loaned 10 your agency;
it 2nd ite Annrante are nat 'ache distribured ouiside vour lgzncy
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4-DN-57419, Jeffco case 99-7625

Convmation of FD-302 of

Dustin Allen Gorton on 35/06/99 . Page

Question:

Response:

Question:

Response:

Question:

Response:

Question:

Response:

Question:

Regponsa:

Did you ever see the two large duffle bags in the
Cafeteria?

No.

Did you gee anyone carrying or was anyone in possession
of large duffle bags previous to the shooting incident?

Ne.

Did you see Eric Harris or Dylan Klebold either on
Monday or Tuesday, {(April 13%th or 20th)?

Yes.

Gorton, Harris and Klebeld made a video tape at Erxic
Jacksoen's residence, another CHS student. Gorton
identified the videc session as being made on Monday
morning (April 19) with Harris, Klebeld, Jackson and
himself.

Did you leave anything behind in the cafeteria or any
where else in the school?

Gorton left a leather bomber jacket, described as black
in eolor, left behind on the bathroom floor located
adjacent to the kitchen.

Gorton described papers as being left inside the
pockets of the Wilson's X-large long, waist length
jacket. Gorton described his left sleeve as having a
blemish made from a fan belt of his vehicle. Gorton
further described a video tape being left inside the
laft breast pocket of the jacket.

Who were vou with in the cafeteria?
(Individuals identified as) Brett Kostalnick, Richie
Green, Greg Garcia, Kristin Garamone, Paul (LNU),

Austin Mears, John Bujaci, Shawn Roberts, Julie
Anderson.

JC- 001-010736



FD-302a (Rev. 10-6-95}

4-DN-57419%, Jeffco case 89-7525

Continuarion, af FD-302 of

Dustin Allen Gorton _on 35/06/99 , Page

Question:
Response:

Questicn:

Response:

Question:

Response:

Question:

Regponse:

Where were you sitting?
Table QQ, facing directly west toward the windows.

Did you see or talk to any of the Trench Coat Mafia
members con Menday, Tuesday, or the priocr week?

He saw Harris, Klebeold and Chris Morris in bowling
class that meets from 6:15 am to 7:20 am on Monday,
April 12, 1589.

Gorton further stated he saw Nate Dykeman on Monday and
Tuesday. Gorton further stated that he saw Dylan
Klebold and Nate Dykeman at the Prom on Saturday prior
to the incident. Gorton further stated he saw Kristie
Epling during Prom and following the Prom.

Have you heard anything from anybody else about other
suspects, bomb making, gun buying, etc.?

He heard from Robin Anderson on Friday, April 24th,
1999. He had heard from Kristie Epling that Robin
Anderson had purchased a gun for Eric Harris on his
birthday. He further heard that Kristie Epling was
talking about Eric Harris' ammo bunker, and that she
knows where Eric Harris maintained an ammo bunker
described as being sort of in the basement, located in
a crawl space. Gorton stated that Kristie Epling knows
where that ammc bunker is located. Epling also teld
Gorton that Robin Anderson had turned herself in to law
enforcement.

What were you wearing?

Gorton was wearing snow camouflage utility pants
described as white, green, black, and brown cclored
camouflage utilities. Gorton further stated he was
wearing a white colored T-shirt with the Rebel marching
band insignia on the left breast of the T-shirt, a ball
cap described as dark blue in coler, with a Cleveland
Indiansmajor league baseball team insignia on the
front, and black Nrthwest Trritory hiking beots and a
leather style bomber jacket.

JC-001-010737
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4-DN-57419, Jeffco case 99-7625

Centinuation of FD-302 of

Dustin Allen Gorton om 05/06/99 . Page

Question:

Respornse:

Question:

Response:

Question:

Regponse:

Question:

Do you have a back pack?

He does net use a back pack and that he stcres his
school kelongings in his personally owned vehicle.

How did you leave the cafeteria or the building?

He left through the exit door adjacent te the faculty
lounge located on the north side of the cafeteria.

What were the events that made you leave?

Law Enforcement SWAT teams were moving people out of
the building to a staging area.

Gorton stated thar when the shcooting began, he saw
Dylan Klebold on the stalrs coming down f£rom the
library. Gorton described that he had entered the
cafeteria prior to 11:20 am as he had just left the
Wood’'s Room. Following leaving the Wood's Room class,
he exited the west deccrs, came down the stairs, located
on the west side of the cafeteria, walked down and
entered the cafeteria through the north west door
adjacent to the faculty lounge. Gorton stated that he
purchased a Mountain Dew soda and sat down at table QQ.

Gorton described hearing “Get Down" and hearing
approximately eight (8) gun shots, described as small
arms fire. Gorton further stated that he heard pipe
bombs. Gorton stated that students began running at
this time. Gorton further stated that he heard
shooting of small arms gun fire, shotgun fire, and pipe
bombs. Gorton stated he did identify Dylan Klebold.
Gorton advised that he walked directly from the Woed
Shop Room directly to the cafeteria. Gorton described
his movement, once the shooting began, while he was
sitting at table QC, he and others got under the table
and proceeded to move toward the kitchen area for
safety. Gorton stated he ended up in the bathroom
located adjacent to the kitchen area.

Do you use the Internet?

JC- 001-010738
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Continuation of FB-302 of Dustin Allen Gorton .on O5/06/9°% . Page

Responge: Yes he does and his gcereen name is "World Power”.

Question: Do you have an ICQ?

Response: He recently started using ICQ and alsce used the screen
name of “World Power”" on this account.

Gorton stated that he does not have an American on Line
{AQOL) account.

Question: Do you know anybody with a double pierced eyebrow?

Response: No.

Gorton did mention the name “Brandon Reisbeck”, a CHS
senior, an athlete and captain on the football team as
possibly having a double pierced eyebrow.

Question: Did you see or hear any unusual announcements prior to
the shootings?

Response: No.

Questicn: Do you knew what the thought of the day was over the
Rebel News Network (RNN)?

Regponse: No.

Question: Can you provide any further information on the members
of the Trench Coat Mafia?

Response: I don't know.

Gorton stated that he saw Klebold with a weapon from
the stalrs. Gorton described the weapon that Klebold was
carrying as a dark colored shotgun being carried in his right
hand. Gorton further stated that once moved from table QQ, that
he positioned himself behind the second serving window ducking
down behind the serving line, that he saw Dylan Klebold coming
down the stairs. Gorton described seeing Klebold just prior to
the landing area of the stairway. Gorton stated he never did see
Klebold fire his weapon or throw any explcsive devices. Gorten
stated he saw Klebold for approximately thirty secconds. Gorton

JC- 001-010739
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4-DN-57419, Jeffco case 399-7625

Continuation of £D-302 of Dustin Allen Gorton .on 95/06/99 , Page

described his movements ocut of the cafeteria area as grabbing
Brett Kostalnick and crawling to the bathroom area on the west
gide of the kitchen. Gorton described hearing two gunshot rounds
and kids jumping as a result of the noise. Gorton further stated
he heard one pipe bomb in the area whera he was lccated. Gorton
described the area of where he heard the explosion as being in
the south west half of the cafeteria, (if he was guessing).
Gorton described the bomb blasts as being five times as loud as
the shotgun blasts. Gorton described cther individuals being
located in the bathroom with him as Julie Anderson, Brett
Kostalnick, and several others that he was unable to identify at
the time.

Gorton was cooperative during the interview and advised
that he would be willing to take a polygraph examination if
necessary.

Attached tc FD-302 is a ceopy of CHS cafeteria diagram
which is marked with his locatien in the cafeteria.

JC- 001-010740
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99-029
CONFIDENTIAL CONFIDENTIAL
'UBIECT DUSTIN GORTON

PREDICATION

Forensic polygraph psycho-physiological dlag,nostlc techniques were used to determine whether
the subject was being truthful or deceptive.

BRQCEDURE

The subject was examined on May 13, 1999 at approximately 0830 hours. Standard
polygraph techniques were utitized for this evaluation.

Prior to the administration of the examination, the subject read and signed the Arvada Police
Department Standard Polygraph Release form. The subject was advised of his rights, per
Miranda, at 0833 hours. Subsequent to the advisement, the subject waived his rights and
agreed to speak with this examiner. A pre-test interview was conducted during which time the
subject stated his purpose for taking this pelygraph examination was to “prove myself - that [
had no prior knowledge or association with what happened three weeks ago,” in reference to
the murders at Columbine High School.

In discussing the issues involved regarding the murders at Columbine High School, the subject
stated that he knew Eric Harris and Dylan Klebold and that he personally was upset that he got
caught in the middle of this. The subject stated that on 04/20/99, he woke up that moming and
realized he was supposed to be in first hour bowling class. He stated that he missed this class,
which began at 0630 hours and, instead, went to his second hour class. The subject stated that
Dylan Klebold was in his third hour class, which is a video class. The subject stated that they
made a video the day before and were supposed to edit it on Tuesday, 04/20/99, but that Dylan
Klebold was not in class that day. The subject further stated that Nate Dykemen told him that
Dylan Klebold hadn’t been to an earlier class that morming either.

The subject stated that he then went to his fourth hour class, which is a woods class that
concluded at 1115 hours. The subject stated shat he proceeded down the main hallway and

. outside the building and then through the west door of the commons. The subject stated that
when he came outside, he saw Nate Dvkemen leaving in his truck for lunch, which he normally
does. The subject stated that he then went back through the west door of the Commens and
went to his table in the cafeteria, where he met his friends who were eating lunch.

The subject continued by stating that approximately ten minutes into the lunch hour, they heard
“popping sounds,” which was similar to balloons being popped in the corner, which he now
inows that these noises were made by shotgun biasts. The subject stated that a teacher came
running across the Commons, yelling “get down, get down.” The subject stated that he then
heard two more shotgun blasts, so without thinking, he began throwing his friends under the

table. The subject stated that as he was getting under the table, he heard six or seven rounds
of small arms fire. The subject stated that he then heard another shotgun blast or pipe bomb
explode. The subject added that all of these shots and explosions were made outside the
Commons or cafetenia area.

. JC-001-010742
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The subject stated that his friends and he then crawled to the kitchen area, during which time
they heard additional gunfire. The subject stated that they broke up into small pods, with him
ending up in the bathroom, which is located off the kitchen area, along with six other people.
The subject stated that they sat in there with the lights out and the doors blocked. The subject
stated that they were in the bathroom for 75 minutes, during which time another student and
himseif crawled through the kitchen area. The subject stated that at this time, he observed a
suspect dressed in dark colored clothing approximately 20 yards from humn, with this person
carrying a shotgun in his right hand. The subject stated that the other student and he went back
to the bathroom and stayed there for awhile longer.

The subject stated that the group he was with then left the bathroom and went through the
kitchen to a door that was next to a window. The subject stated that he looked out the window
and saw law enforcement personnel outside the school building. The subject stated that he
opened the door with the group, including himself, streaming out the door to the police officers
walting outside.

The subiect stated that the last time he saw Eric Harris was on Monday meming, 04/19/95, in
their bowling class. The subject further stated that he also saw him on that day when they
passed each other in the school hallway.

The subject stated that he has known Eric Harrls and Dylan Klebold during the four years of
his high school education and was perhaps a little bit closer to Eric Hams than to Dylan
Klebeld. The subject stated that they were fiiends or school acquaintances, but that he never
hung out with them after school. The subject further stated that he had never heard of the
“Trench Coat Mafia” before this incident, but did know some of the students who wore the long
black trench coats.

The subject stated that he had no idea this incident was going to occur. The subject further
stated that he did not know that Eric Harris owned a shotgun and went target practicing with
it on weekends. The subject stated that he saw the shotgun in a video that they had made, with
him describing it as a double barreled shotgun which really did not look real.

The subject further stated that he was never aware of either Eric Harris or Dylan Kiebold ever
making any threatening remarks or threats towards other students. The subject stated that he
had no prior knowledge that this incident was going to take place on Apnl 20, 1999. The
subject further stated that he was surprised that Eric Harris and Dylan Klebold had semi-
automatic weapons. There were no further statements made by this subject during the pre-test
portion of the interview. The subject was then examined with an Axciton computerized
polygraph system which is periodically calibrated to insure its accuracy and reliability. The
instrument was correctly calibrated and was in proper working condition when this examination
was conducted. Five polygraph charts were administered on the subject.

JC-001-010743
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Polygrams two, three, four and five contained the.following relevant questions.

5. Regarding Columbine High School, did you personally participate in planning that armed
attack?

Answer: “No.”

7. On April 20, 1999, did you know for sure that armed attack would occur at Columbine
High School?

Answer: “No.”

10. Regarding Colurmbine High School, did you knowingly provide any of the weapons used
in that armed attack?

Answer: “No.”

The subject's psycho-physiclogical responses to the foregoing relevant questions were
indicative of him answering the questions truthfuily.

DIAGNQSTIC OPINTON

'I"‘rllr‘sh

After careful analysis of this subject's polygrams, it is the opinion of the examiner that the
subject has told substantially the truth.

Jamex Vighderohe, Examiner

JC-001-010744
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date of transcriprion " Q85 /_21/9 g

Dustin Allen Gorton, white male, date of birth
November 14, 1980, place of birth Denver, Colorado, Social
Security Account Number 522-37-6892, residence 5504 Scuth Eaton
Street, Littleton, Colorado 80123, home telephone number (303)
797-3613, pager (303} 87%-0921, has resided at current residence
gsince QOctober, 1988, former residence of 7815 West Pertland
Avenue, Littleteon, Cclcrade 80123, former residence telephone
number {(303) 973-8861l, a Columbine High School {(CHS) student,
senior, Littleton, Colcrado, was advised of the identity of the
interviewing Agents and the nature and purpose of the interview.
Gorton was interviewed at his residence starting at approximately
12:20 PM and provided the following information:

Gorton was being interviewed in regard to his knowledge
of the CHS shooting on April 20, 1%%9. Gorton had previcusly
been interviewed by Colorade Bureau of Investigation (CBI) Agent
Mark Wilson during the afternocon of April 20, 1959, in regaxd to
the shooting incident. Gorton previously reported to Agent Mark
Wilson that he had previocusly provided information about the
shooters in the CHS incident and that he assisted other CHS
students from the main cafeteria to the kitchen area during the
incident.

Gorton stated that he knows Eric Harris, Dylan Klebold,
Nate Dykeman, Chris Merris, and Zachery Heckler and considers all
of them friends. Gorton stated that he last saw Dylan Kiebold on
Monday, April 19, 1999. He stated he owns and drives a 1872
Chevrolet Chevelle described as green with a white hood and a
white fender. He made a videotape of Harris and Klebold on

Monday, April 19, 1999, described as a "looking video.” Gorton
stated that he and friend, Eric Jackscon, filmed Harris and
Klebold for the purpose of their "locking videc assignment.” He

stated he is friends with associates of the Trench Coat Mafia.
He stated the videotape taken on Monday, April 19, 19392, was
going to be used as a set up video for the schools morning in-
house television program. Gorton did not provide any additional
information as to having any prior knowledge of the school
incident or any information or priocr knowledge pertaining to the

incident.
JC-004-010745
Investigation on 04/24/98% a Littleton, Ceolorade
Jeffco #99-7625 _
Figh 174A-DN-5741% DN Control #1031 Date dictared 04 /29/95

SA Richard H. Price, FBI /dae
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Gorton stated that he was in the CHS cafeteria
described as being located near the center of the room next to
the serving lines. Gorton sated he sat at a lunch table with
Greg Garcia, Richy Green, Shawn Roberts, Brett Kostalnick,
Kristen Garramone, Julie Anderson, Jason (Last Name Unknown)
(ILNU), Paul (LNU), and Jchn Buttachi. He stated Kalinda Bingham
and Nichelle Dunn were alsc in close proximity to where he was
gitting. Gorteon described that he heard what he believed was
gqunfire and pipe bombs while seated in the cafeteria. He
dezgcribed he heard thirty (30) rounds.

Gorton advised that he knew Eric Harris had guns and
that he has seen Harris with a shotgun in a videctape. He stated
he has set up targets in the forest for the purpose of Harris
shooting. He named two other individuals he believed, besides
Harris and Klebold, to be invelved as Nathan Dykeman and Chris
Morris.

He reiterated thar he saw Dylan Klebold on April 19,
1999, during 3rd hour which begins at 9:30 AM. Gorten stdted
Klebold “seemed normal” and wanted to smoke. He described the
videotape being made at Eric Jackson's residence and depicts
Harris and Klebold "being late.” During the video, Gerton,
Jackson, Harris and Klebold proceed to the Burger King dxive-thru
located on Ottawa and Plerce, Littleteon, Colorado, at
approximately 9:50 AM. Gorton described that he is driving his
1972 Chevelle. Dylan Klebold is the passenger in the front seat
and Eric Harris is a passenger in the back seat. The videotape
depicts buying food and driving to the CHS student parking lot
and having their breakfast in the parking lot. He described that
following the videctape being made, the group entered the
building at 10:05 AM proceeding to the Video Production Room,
also known as (zka) the Tech Lab.

On April 20, 1999, he attended his band class for his
first and second hour. Gorton stated Klebold was “‘not” in his
3rd hour Video Production Class from $:25 AM to 10:10 AM on April
20, 1999. Gorton stated Dylan Klebold, Eric Harris and Chris
Morris have a close relationship.

Gorton stated that he considered Eric Harris to be a

good friend. He menticned that he played "Doom” on his computer
while residing at his prior residence located at 7819 West

JC-001-010746
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Continuation of FD-302 of Dustin Allen Gorteon on 04/24/99 . Page

Portland Avenue, Littleton, Colorade. He stated he attends a
bowling claseg at the Fairview Lanes located on Federal Boulevard
and Bellview which starts at 6:15 AM. Gorton stated 115 students
attend the c¢lass. 0On Monday, April 1%, 19%9, Harris, whom
attends stated bowling class, was seen shooting a C02 powered
pellet gun at the ocutside wall cf the bowling alley.

Gorton provided names of individuals he considered to
be part of the group known as the Trench Coat Mafia. The names
provided are Nathan Dykeman, Zachery Heckler, Dylan Klebold, Eric
Harris, Kristy Epling, Alisha (LNU} (described as a friend of
Kristy's), and Chris Morris.

Gorton stated he did not notigce anything cut of the
ordinary on aApril 20, 1999, when arriving or during school prior
to the shooting. While seated in the cafeteria, he also noticed
Kylinda Bingham and Nichelle Dunn. He stated, “Everybody has a
back-pack” and did not notice any of the packs tc be abnormal.
He was shown a picture of a large nylon bag described as royal
blue in color which he stated he did not see. He said if anyone

would have known that the sheoting incident was going to happen,
it would have been , —, andb
He stated “they wou nowrn., '

In response to the gquestion if he would be willing to

take a polygraph examination, he replied he “would do." Gorten
wag cooperative during the interview.

JC- 001-010747
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date of yanscriprion 06/15/99

The following investigation was cenducted in Denver,
Colorado:

Dustin Allen Gorton, white male, date of birth
November 14, 1584, place of birth Denver, Coloradeo, Sccial
Security Account Number 522-37-689%2, residence 5504 South Eaton
Street, Littleton, Colorado 80123, home telephone number (303)
797-3613, pager number {303} 879-0921, has resided at current
residence since October, 1998, former residence of 7819 West
Portland Avenue, Littleton, Coloradec 80123, former residence
telephone number (303) 973-8861, a Columbine High School (CHS)
student, senior, Littleton, Colorado, is an identified Registered
Sex QOffender in Colorade.

Attached to FD-302 are the follewing:

JC-001-010748 —
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Comtrol Number DN20

WITNESS KRISTA NOELLE HANLEY, DOB December 11, 1981, POB Englewood, CO, White female
juvenile, 70” in height, 160 {bs , brown hair, hazei eyes, Home Address: 5603 West Alder Averue, Littieton,
CO 20123, Phone: 303-973-5964, Occupation: Student {Junior) at Columbine High School, ex-girifriend of
ERIC JACKSON.

INTERVIEWER: Agemt RICHARD K. GRIFFITH, Colorade Bureaus of Investigation, 690 Kipling Street,
Suite 4000, Denver, CO 86213, Phone: 303-239-4211.

DATE/TIME. May &, 1999, 11 00am
PLACE OF INTERVIEW Telephonic

On May 6, 1999, HANLEY was contacted at her residence in Littleton, CO and provided the following
information in reference 1o the alleged video tape of KLEBQLD and JACKSON done on April 20, 1995
HANLEY advised she was not aware of any video tape done on April 20, 1999, involving JACKSON and
KLEBOLD She aiso stated she has never been present when any video tape involving JACKSON,
KLEBOLD or HARRIS was done. She did stated she has heard conversations sometime ago with
JACKSON talking about producing video tapes. She stated the conversations were general in nature and
did aot involve any memicn violence. HANLEY aiso stated she was interviewed on May 4, 1999 by
Irvestigator JACKIE GEE of the Arapahoe County Sheriff's Office  She could provide no additional
information at this time relevant to this investigation.

il el

RICHARD K. GRIFFITH
Agemt
Colorado Bureau of Investigation
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Narrative :Re. Controi number % ~ ool

Zachary Heckler
5880 W. Quarles Dr.
303-978-0088

Cn 04-21-99, at 1300, contact was made with Zachary Heckler, 05-01-81, a senior at Columbine High
Schooi. He noted being contacted at approximately 1145 by a school mate, Robyn Anderson, and
advised that she had been asked to accompany Eric Harris and Dylan Kleboid to a gun show in December,
1988, at which time she had assisted them in purchasing 2 shotguns and a semi-automatic handgun.
Anderson had advised him Kiebald had purchased 1 shotgun and the other 2 weapons had been purchased
by Harris. She was unable to provide him any other particulars about the weapons. She had told Heckler
that she had confided in no one etse regarding this information.

Calling his attention to his activities on 04-20-99, he noted arriving at school at 073G, parking his vehicle in
it's assigned spot, just west of the cafeteria, and meeting Robyn Anderson in the parking lot. He
commented that Kiebold has the assigned spot next to him, however his car was not parked there as usual,
He  d Robyn walked into the school, first meeting Nate Dykeman who was sitting in his vehicie, a white
ful! sized pickup, listening to ¢ Inch Nails on his car stereo.

He describes the day as being normat until approximately 1120 at which time, while in the choir room, a
school mate, Brandon Riesbach ran into the room and yeiled, "somecne’s downstairs with a gun” The
teacher, Mr. Andres, had made the students exit the room, and he accompanied others out the north door of
the school, eventually arriving in Clements Park, where they stayed until contacted by police officers,

Heckler stated he generaily talked to Kleboid on the phone every night, and had called him the night of 4-
19-09. MHe noted the first ime he had called, Klebold had been talking to someone else on the other line,
and had asked Heckler to call back later. He had made a cail back at approximately 2230, at which time
Klebold had said he was tired and was going to sieep He thought this odd. He described their phone
conversations as normai, usually about happenings at scheol, and cften times abecut the computer game
“Quake”.

He went on the explain that his relationship with Harris had slacked off approximately 1 4 years ago, when
he (Heckler) had got into trouble at school for hacking into the schoot computer and obtaining locker
combinations of other students. Harris had been involved in this incident, and as a result, his father had
restricted them from being together.

Heckler noted being good friends with both Harris and Kleboid since at least the 8" grade. He said they
oft~ - did things together, and admitted that approximately 2 years age, he had accompanied Harris and
Kl. _ld as they drove around Harris's neighborhood and threw firecrackers in front of the houses of people
Harris dig not like. Heckler could not provided the identity of any of these neighbors, however

Officer Signature Jnit Number | Superwisor initials and Date Page __1
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Heckier acknowledged being lcosely associated with the Trench Coat Mafia, but explained that the moniker
really meant nothing. He described the members as generaliy computer-type kids who spent time together,
and often wore long black trench coats. He noted never wearing such an item of clething himself. He
explained that the “jocks” had thought up the name his sophomore year, and it had hung on since He
noted neither Harris or Klebold ever expressing any anger towards the “jocks” as a result of this. He diq,
however, say that both suspects were very racist.

Active member of the TCM were identified by Heckler as: 1. Tadd Bowles; 2. Nate Dykeman; 3 Chris
Morris; 4. Joe Stair: 5. Robert Perry; 6. Brian Sargent, 7. Harris and 8. Klebold.

When asked to describe the suspects, he described Klebold as quiet, a Chemical Brother's fan, and a
member of the sound crew for various schoot plays and other functions. Whereas Klebold had wanted {¢
go to college and study computer science, Heckler did not think he was smart enocugh  He identified his
girlfriend as Robyn Anderson, but described the relationship as more of a friendship. He stated Klebalg
had a probiem with alcohol, and as a resuit had been given the nickname, “Vodka”.

He described Harris as, in addition to begin a racist, feeling superior to other peopie, and being frustrated
witt  oblems he was having at home. He said he had been lold that Harris's parents were very strict and
did 1.t approve of many things he was doing. Heckler explained that during the past summer, Harris had
changed his manner of dress and the type of music he listened to. Heckler identified the German group
Rhomstein as being Harris's favorite. He also identified a video game, "Postal’, as being a game Harris
often played, and noted it involved nothing but killing. He said Harris did not have a steady girlfriend, and
had asked Sabrina Cocley to attend the senior prom with him, but she had refused.

Heckler stated he regularly bowled with Harris and Klebold on Friday nights from 2330-0215 at Belleview
Lanes, an South Federal. Monica Shuster and Robyn Andersen also bowied with them.

On 04-26-99, R/f was again contacted by Heckler and advised of additional information. He noted that he
had heard “jocks” had been targeted, but he doubted this was true. He explained that the athletes generaily
sit at the same tables in the commons area of the cafeteria, and this is a well known fact. He explained that
4 security cameras are present in the cafeteria, and 1 is trained at this particular area. He surmised that if
the athietes had been targeted, this particular area would have been singled out,

He atso noted in his freshman year, he had been given the nickname “Kibbie”, because of his bringing
snacks to school He eventually modified this to “KIBBZ", which became his e mail password. He noted
during this fresnman year, that password had been used by other friends of his. He identified Harris as
using the password "REB DOOMER". He noted on one occasion, Harris had asked him with assistance in
setting up a web page from which various sound effects could be obtained. He noted that both Harris and
Kleb~ld made a number of videos. He also noted that an intro for RNN (Rebel News Network), showing a
dar  gure in a trench coat igniting the letters “RNN”, was made by Harris behind a Blackjack's Pizza at
which they had all worked for a time
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Heckler also alluded to one occasion whers he had been told by Harris that his father had found a pipe
bomb he had made, and he {Harris) and his father had gone out and ignited the device. Harris had
explained his father had decided to ignite it following his determining he could rot disarm it or bury it.
Heckler estimated this as happening approximateiy 1 ¥z years ago.

Heckier denies having any before hand knowledge of the incident.

Heckler consented to a search of his room, and recovered from his room were 2 CPU’s, plus a number of
CD-ROMS, re-writeable CD's and 31/2 " disks. 2 zip drives were also recovered from the residence.
Heckier explained one of the drives contained items he had removed from his hard drive. The material
removed included the anarchist cookbock. He explained he had removed this from his drive following the
incident at CHS These items were provided to CBI.
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FD-302 (Rev 10-6-95}

-1-

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date of transcription 06/15/99

Zachery Adam Heckler, white male, date of birth
May 1, 1981, place of birth Albany. New York, residence 5880 West
Quarles Drive, Littleton, Colorado 80128, residence telephone
number (303) 3978-0058, Zachery's personal telephone number {303)
978-1322, Columbine High School (CHS} student number 609951, 12th
grader, employed part-time by the Great American Cookie Company,
Southwest Plaza Mall, 8501 West Bowles Avenue, Littleton,
Colorade 80123, work telephone number (303) 979-0400, employed
approximately one and one-half months, was advised of the
identity of the interviewing Agents and the nature and purpcese of
the interview. Heckler was interviewed in the presence of his
father, Mark Heckler, and his mother, Verconica Heckler, at
Zachery Heckler's residence. Heckler provided the following
information:

Heckler was being interviewed based upon his alleged
friendship with Eric Harris and Dylan Klebold, both identified as
members of the Trenchcoat Mafia (TCM}, and to his knowledge of
the Columbine High Sc¢hool incident that occurred on April 20,
1999. Heckler had previously been interviewed by Special Agent
{SA) Price, Investigator Mike Russell, and Sergeant John Hicks,
on April 23, 1999%. Heckler previously provided consent to seize
two computer systems and a laptop computer from his residence.

Question: Did you ever see the large duffle bags in the
cafeteria or anywhere on the grounds of the Columbine
High Schoel?

Response: No.
Heckler further advised that he was in the Choir Room
located on the upper level adjacent to the auditorium
during the time the incident at Columbine High School
started.

Question: Did you see anyone carrying or in the possession of
two large duffle bags, at a previous time?

Response: No.

JC- 001-010757
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FD-302a (Rev 10-6-95)

174A~-DN-57415 Jefferson County#99-7625

Continuation of FD-302 of

Zachery Adam Heckler .on 0S/03/99

, Page

Question:

Resporse:

Question:

Response:

Did you see Eric Harris or Dylan Klebold either on
Monday or Tuesday? What were they doing? What did
they say? Were they with anyone else?

Heckler stated that on Meonday, April 19, 1823, he saw
Dylan Klebold in the hallway sometime after second
period hour between 9:20 a.m. and 9:25 a.m. on his
way to Math class. Heckler stated that Dylan Klebold
was with Robyn Anderson on Monday when he saw him.

Did vou leave anything behind in the cafeteria or
anywhere else in the school?

Heckler stated that he never went into the cafeteria
during or following the incident. Heckler further
advised that he did not leave anything behind in the
schooel.

Heckler advised that he was not in the cafeteria

prior or during the shooting incident at Columbine High School on

April 20,

Question:

Response:

Question:

Response:

1993,

Have you heard anything from anybody else about other
sugpects, bomb making, gun buying, etc.?

He advised that Robyn Anderson teld him several
things about having knowledge in regard to the guns
used in the CHS incident.

How did you leave the cafeteria or the building?
What were the events that wade you leave?

Heckler was shown a diagram of the school and
provided identification of where he was, identified
as the Choir Room, adjacent to the auditorium, exited
from the Choir Room through the auditorium, through
the north doors located on the east side of the
gymnasium and headed toward the park located north of
the school. Heckler stated that Mr. Leland Andres
advised his class to stay calm due to an incident
happening at the school. He further described his
exit through the building and provided an initialed
document dated May 3, 1999, with his initials "ZH".
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174A-DN-57419 Jefferson County#9%-7625

Continvadon of FD-302 of

Zachery Adam Heckler .on 05/03/99 . Page

Question:

Response:

Question:
Response:

Question:

Response:

Question:

Response:

Heckler stated that he did not see _

following his exit from the school.

Do you use the Internet? If s¢, what is your screen
name? Do vou have an ICQ {aka: ICQ/similar to a chat
line) account?

Yeg,

Heckler advised that he previcusly had an ICQ account
through the winter of 1987. Heckler provided a
“Consent to Search” on two accounts: Devon Adams
account, screen name bolregurl, password yebluar3,
and alsc utilized an account of Chris Morris, screen
name Lord Kibbz, password unknown.

Do you know anybody with a double pierced eyebrow?
Neo.

Did you see or hear any unusual announcements pricr
to the shootings? Do you know what the “Thought of
the Day" was over the Rebel News Network (RNN}?

No. .
Heckler stated that his teacher, during the time the
Rebel News Network airs, normally turns it off.

Can you provide any further information of the
members of the Trenchcoat Mafia?

Heckler advised that he previously provided the
informaticn regarding the Trenchecat Mafia to
Investigator Mike Russell, Jefferson County District
Attorney's Office, West Metro Task Force, at a
previous time.

Heckler was cooperative during the interview and

advised that he would be willing to take a polygraph examination,
if necessary.

Attached to the FD-302 is a copy of CHS diagram which

is marked with his location in the Choir Room, and his exit
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FD-302a (Rev 10-6-95)

174A-DN-57419 Jefferscon County#99-7625

Contimradon of FIOr-302 of ZaChery Adam Heckler . On 05/03/99 , Page

through the building marked “ZH, dated 0%/03/99.” Also attached
is a copy of a Department of Justice, Federal Bureau of
Investigation, Consent to Search, dated 05/03/9%, signed by
Zachery Heckler, and witnessed by his father, Mark Heckler, and
witnessed by SA Richard H. Price, FBI-Denver.
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DEPARTMENT OF JUSTICE

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

CONSENT TO SEARCH

1. I have been asked by Special Agents of the Federal Bureau of
Investigation to permit a complete search of:

All business records kept in any form in the possession
of America Cnline, Inc. (AOCL}, 22000 ACL Way, Dulles, Virginia,
in the Eastern District of Virginia, which pertain to the below
listed account(s) or screen names{s) to include but not limited
to: account information (including subscriber's £ull name,
addresses, telephone numbers, screen names, account numbers,
status of account, duration of aceount, method of payment);
account history (including custeomer Terms of Service staff
complaints); detailed billing information; and the existence and
content of all e-mail sent from, sent to or received by the
below-identified account(s):

This consent to search is also given to America Online,
Inc. (AQL) and all subsidiaries of AOL including but not limited
to GNN. The results of which are teo be turmed over to the FRI,

Agccug_t; Name Scraan Name Passward
[}zm‘ﬂ am's Brecant 8, ‘,t,g_._! yebfmr3
Chri, Merery Leld K.88; vakacun

2. I have been advised of my right to refuse consent.
3. I give this permission voluntarily.

4, I authorize these agents to take any items which they
determine may be related to their investigation.

5/_5/11 M%

Witness /J—j ~—~ ‘f'g« ({/‘5 é—

S'[?(r?‘H.e Qi
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CONFIDENTIAL CONFIDENTIAL

TUBIECT ZACHARY HECKLER

PREDICATION

Forensic polygraph psveho-physiological diagnostic techniques were used to determine whether
the subject was being truthful or deceptive.

'S

PROCEDURE

The subject was exarnined on June 16, 1999 at approximately 1436 hours. Standard polygraph
techniques were utilized for this evaluation. Prior to the administration of the examination, the
subject read and signed the Arvada Police Department Standard Polygraph Release form. The
subject was advised of his rights per Miranda at 1457 hours. Subsequent to the advisement, the
subject waived his rights and agreed to speak with this exarminer.

A pre-test interview was conducted, during which time the subject stated his purpose for taking
this polvgraph examination was because he was requested to do this and that he hoped to clear
his name of having any prior knowiledge or assisting in that thing at Columbine High School.

In discussing with the subject regarding the issues surrounding the murders at Columbine High
Schocel, the subject stated that he recalled seeing Dylan Klebold the first day of their freshman
year, but it was not until the second semestar of that year that he had a class with Dylan
Kiebold. The subject stated that Eric Harris would come into the class from an adjoining
classroom and talk to Dylan Klebold, during which time he was able to get to know Eric Harms
also. The subject stated that between his sophomore and junior year, he worked during the
summer at Blackjack Pizza. The subject stared that Eric Harris and Dylan Klebold also began
working there dunng that summer. The subject stated that during that summer, e had met a
girl identified as Devon and that the two of them spent a lot of time together. The subject stated
that he went to Pennsylvania for two weeks during this summer and that during that time, Eric
Harris and Dylan Klebold had butlt their first pipe bomb.

The subject stated that this past summer, 1998, Eric Harris really didn’t like him for some
untknown reason, but the subject stated that he was still good friends with Dylan Klebold. The

- subject stated that in February 1999, he attended a party at Robyn Anderson’s home and that
Eric Harris was also at this party. The subject stated that the two of them had both been at each
other’s throats for quite some time, but that at this party, Eric Harris approached him and asked
him how he was doing. The subject stated that they then began talking about things and about
their future plans. The subject stated that was the last time he talked to Eric Harris, except for
passing each other in the hallways at school. The subject further stated that the last time he saw
Eric Harris was at the “after prom,” bat that he did not talk to him at that time.

The subject stated that he saw Dylan Klebold at the prom, but did not talk to him very much
during this activity. The subject stated that he then saw Dylan Kiebold and Robyn Anderson
at the after prom, but again, did not spend much time with um.

The subject stated that he did the “phone thing” with Dylan Klebold Sunday night, Aprl 18,
1999 The subject stated that he would telephone him later at night and play “Quake” or just
be on the speaker phones with him, during which time they really did not talk with each other
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The subject stated that he recalls passing Dylan Klebold in the hallway on Monday, April 19,
1999, and then Monday night, he telephoned him at approximately 2230 hours, The subject
stated that Dylan Klebold told him when he telephoned him that he really wasn’t in the mood
to 1alk and just wanted to go to bed. The subject told Dylan Klebold that he would see him the
next day. The subject further stated that he thought that this was kind of odd because Dylan
Klebold normally doesn’t get off the phone until 0030 hotrs to 0100 hours on most nights. The
subject stated that this was the last time that he petsonally talked with Dylan Klebold.

The subject stated that on April 20, 1999, he went to school and was in the choir room when
the shooting began. The subject stated that his sister, Joselyn, was in her math class during this
same time period at 1113 hours. The subject stated that when the shooting began, he was able
to escape from the building and did not see any of the suspects during his departure.

The subject stated that after leaving the school and during the afternoon of April 20%, he was
at Clement Library, at which time it was mentioned that the shooters involved in this incident
were members of the “Trench Coar Mafia™ The subject stated that he immediately thought of
Eric Harris as being one of the suspects and then thought of Dylan Klebold as being another
suspect. The subject stated that if there was a third suspect, s thought was that of this person
being

The subject advised this examiner that Dylan Klebold never mentioned anything to him about
being involved in making bombs or any other explosive devices. The subject stated that Dylan
Klebold did “slip” once, during which time he told the subject that he had gotten something that
was “really cool.” The subject stated that Dvlan Klebold told him that this item was something
that was in “Desperado,” 2 Quinton Tarrarine movie. The subject stated that in the back of his
mind, the thing that he thought that Dvlan Klebold was referring to was a gun. The subject
stated that Dylan Klebold made this comment to him in February of 1999.

The subject further claimed that he played no part in planning or participating in any way in this
attack on Columbine High School. The subject further stated that he did not have any
knowledge that Dylan Kiebold was making bombs or was target practicing with guns in the
mountains.

During the latter portion of the pre-test interview, the subject admitted that there were two
things that he had not mentioned in previous interviews with the police regarding this
investigation. The subject stated that the first thing was that Eric Harris had come to him and
expressed an interest in making napalm. The subject stated that Eric Harris wanted to know
if the subject knew how to do it, with the subject responding that he did not know how napalm
was made.

The subject further stated that the second thing that he had not previcusly mentioned was that
he confronted Dylan Klebold about his suspicion regarding Dylan Klebold having some type
of firearm. The subject stated that Dylan Klebeld had told him that he had obtained a double
barreled shotgun and that Eric Harris also had a shotgun. The subject stated that Dylan Klebold
further advised him that the double barreled shotgun was like the one in the previously
meniioned mosie, “Desperado.” The subject also added that Dylan Klebold told him that he
had fired this weapon. The subject stated that this conversation with Dylan Klebold took place
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in February of 1999. The subject stated that after being told this by Dylan Klebold, he never
brought this issue up again with him. The subject stated that it just scares him that Dylan
Klebold had all of this self control and yet he did not.

The subject elaborated on the above statements by stating that Eric Harris and he had left
Robyn Anderson’s party in March, at which time they drove in their own vehicles to King
Soopers. The subject stated that after he had gone into King Soopers to buy a pop and a candy
bar, and Eric Harris had gone into the store to buy a pop, the two of them met back at their cars,
during which time they had a short conversation. The subject stated that besides buving a can
of pop, Eric Harris also bought a box of bleach. The subject stated that he asked Eric Harris
why he bought the bleach, with Eric Hamis responding, “he was going to try it.” The subject
stated that was all Eric Harris said, so he (the subject) did not ask him anymore about it. The
subject stated that he did ask Eric Harris what he was going to do with the box of bleach, with
Edc Harris responding that he was going to try to make napalm with it. The subject stated that
he did not say anything further about the purchase of the box of bleach.

The subject further stated that he has never mentioned having these conversations with Eric
Harris and Dylan Kleboid to anvone. The subject stated that is why, when it was announced
that the “Trench Coat Mafia” members were the attackers in the school, he immediately thought
of Dylan Klebold with a shotgun and Eric Harrls trying to make napalm. The subject further
stated thar he had no prior knowledge about any of this catastrophe occurring at Columbine
High School. The subject further siated that he also did not have any prier knowledge that
either Eric Harris or Dylan Klebold had any explosives or other weapons, or that they were
planning to commir this armed attack on the school. The subject further stated that he never
asked Dylan Klebold if he sawed off the double barreled shotgun in order to make it very
similar to the one that was used in the “Desperado” movie. The subject further stated that he
does not think anyone else knew that Eric Harris and Dylan Klebold were planning to commit
this armed attack on Columbine Highs School.

There were no further staterments made by this subject during the pre-test portion of the
interview. The subject was then examined with an Axciton computerized polygraph system,
which is perodically calibrated to insure its accuracy and reliability. The instument was
comrectly calibrated and was in proper working condition when this examination was conducted.
Four polygraph charts were administered on the subject.

Polygrams two, three and four contained the following relevant questions:

4, Regarding Columbine High School, did you personally participate in planning that armed
attack? '

Answer: “No.”

7 On April 20, 1999, did you know for sure that an armed attack would occur at Columbine
High School?

Answer “No "
JC- 001-010765
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8. Regarding Columbine High School, did you knowingly provide any of the weapons used
in that armed attack?

Answer: “No.”

The subject's psycho-physiological responses to the foregoing relevant questions were
indicative of his answering the questions in an inconcldsive manner.

DIAGNOSTIC OPINION

After careful apalysis of this subject's polygrams, it is the opinion of the examiner that the
subject has answered the questions in an inconclusive manner and, therefore, no diagnostic
opinion can be rendered.

James Verderohe, E-;caminer

TVish
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WITNESS:

INTERVIEWERS:

DATE/TIME OF
INTERVIEW:

PLACE OF
INTERVIEW:

ASSIGNMENT
SYNOPSIS:

|4
Contrel Number,

ERIC JACKSON, Columbine High School stdent, DOB 9/26/80,
7259 W. Laurel PL., Littleton, Cotorado, 80123, (303) §79-1435.

Agent Jerry W. MEANS and Agent Ricky §. MUNDINE,
Coiorade Bureau of Investigation, 690 Kipling Street, Denver,
Colorado, 80215, (303) 239-4211.

April 22, 1999, at approximately 03:00 p.m.
7259 W, Laurel PL,, Littleton, Colorado.

Eric JACKSON was interviewed at his home with both of his
parents present. JACKSON stated his girlfriend; Krista HANLEY
is a member of the TRENCH COAT MAFIA. He stated the TCM
is a group of kids not a gang. He stated the media is making them
sound like a bad gang of kids. He stated the schools jocks named
the group the TRENCH COAT MAFIA and the group just
accepted it. JACKSON stated he hangs out with the TCM but does
not consider himself a member. He stated the members he knows
are Eric HARRIS, Dylan KLEYBOLD, Chris MORRIS, Cory
FREEZEN, and Zack HECKLER. JACKSON stated there is no
leader of the TCM, however, KLEYBOLD was more dominant
than HARRIS was. JACKSON stated HECKLER was good
friends with both HARRIS and KLEYBOLD and he would know a
lot about them.

JACKSON stated he and Dylan KLEYBOLD were good friends.
He stated he saw KLEYBOLD on Monday at JACKSONS HOME.
He stated they filmed a “BREAKFAST” video for Dylan’s school
project. The tape was called “American Dream”. He stated Dylan
was concerned about his grades. JACKSON stated the tape they
made is located in his backpack in the choir room where he was
when the shooting started. He gave the Reporting Agent a
description of the backpack and gave permission to take the tape as
evidence. The Reporting Agent located the backpack. lab
personmnel were notified of its evidence value, and they marked it
for collection.

JACKSON stated he knew nothing about the shooting incident

before it happened. He stated KLEYBOLD made a lot of racial
remarks. He stated Eric HARRIS spoke fluent German.

JC-001-010770



JACKSON stated HARRIS and KLEYBOLD both started wearing
black in the 11® grade. He stated he never saw any of the TCM
members with any weapons. He stated he does not own any
weapons or have any knowledge of bomb making. He stated he
has never seen any bomb making books.

JACKSON stated Alex MARSH, a femnale student told him “Do
You Know Who [ Say With A Gun, Dylan”. JACKSON stated he
and several other students ran through the auditorium and he could
hear a lot of shooting.

Jerry W. Means
ent
Colorado Bureau of Investigation

JC-001-010771



MARKHAM, ¥

JC- 001-010772



MaY-24-1399 14:47 BN FET FAX 393 628 3BES  P.41S

FD-302 (Rev, [0-5-5%) c /\1 #
(“ o7

.1~
FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Dat= of T3nscription 4/30/99

Nicole Renee Markham, date of birth February 23, 1982,
home addregs, 7156 Scurce Pilerce Court, Littleton, Colorads,
telephone number (303} $04-3538, was interviewed at the law
offices of Richalano and Ridley PC, 1800 15th Street, Denver,

_ Coloradeo. Markham was advised of the identity of the
interviewing Agent and was asked about her knowledge of sheotings
at Columbine High Scheel {(CHS) on April 20, 18%9 and the
whereabouts of Christopher R. Morrig during this time frame.
Markham who was not represented by Morris' attorney, John
Richalanoe wvolunteeraed te he jinterviawed.

Markham, who had been previously interviewed by an
Agent from the Colerado Bureau of Investigation, provided the
following information:

Markham iz a junier at CHS and was in the gchool
cafetsria at the time of the shootings on April 20, 1999.
Markham stated she had no knowledge of the events leading up to
the shooting at C(HS nor did she participate in the planning or
execution of the shootings at CHS on April 2¢, 1999. Markham did
state that she is the girlfrisnd of Morris and was friends with
the alleged sheooters, Eric Harris and Dylan Klebold,

Marxham has had a relationship with Morris since
Octaober 1987. Markham described Merris ag having a bad temper at
one time but no lenger exhihits any hostile behavior. Markham
believes that Morzris had ne knowledge of the shootings at CHS or
he would have told her and her ninth grade brother, Chris
Markham, not to be in the school at the time of the shecoting.
Markham stated that when the shooting began she was in the
cafeteria and heard her brother yelling for everyone to get down.
Markham heard the shooting but she d&id not observe whe was deing

the shooting.

Markham stated she never saw or heard about any pipe
bembs nor did she ever hear of any discussion about guns when she
was around Harris and Klebold. Markham did recall coming into
the CHS cafeteria in January or Pebruary 1399 and seeing Harris
and Klebcld holding a piece of paper which turned ocut to be a

. diagram of the cafeteria and the cameras in the cafeteria.

JC- 001-010773
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Markham stated she was friends with Harris and Klebold
and even went to the Draft Bar, located at the Scuthwest Plaza
Shepping Center, Littleton, Colorade for Harris' birthday.
Markham was also aware that Harris and Klebeold were at one time
on diversion for stealing squipment cut of a truck. Markham
gtill finds it hard ro believe that Harris and Rlabold could
allegedly perpetrate such a crime.

Markham recalled that the only thing suspicious about
Barris and XKlebold was on the Monday hefore the sheoting, both
¥arris and Klebeld were in the CHS student parking lot after
gchoel about 2:30pm - 2:40pm. Markham thought this was strange
. ag neither Harris nor Klebold sver stayed after school for

anything.

Markham stated that Saturday, April 17, 1395 she
artended the CHS prom with Morris. They were accompanied by Meg
Hanes and George Schwinner. Markham recalled seeing both Harris
and Xlebold at the After Prom at CES. The last time she recalled
seeling aither Harris or Klebold was approximately 3:00 - 3:30am
when Harris and Klekold said they were leaving. Markham recalled
she and Morris left After Prom at approximately 5:00am, went to
King Scopers for donuts and then returned to her parents house
where they went to bed.

Markham stated that she would provide any informatien
she could in furtherance of this investigation.
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INITIAL REPORT - UNKNOWN CONTROL NUMBER

Linda R. HOLLOWAY
CBI

690 Kipling

Denver, Colorado 80215
{303) 2394218

WITNESS INTERVIEWED:

ALEXANDREA MARSH

Student at Columbine High School
Address: 9015 West Cross Drive
Building 16 Apt #102

(303) 948-1923

Mother — Carmen MARSH

Work number mom {303} 719-5823

On April 21, 1999 at 1405 hours Agent HOLLOWAY and Agent Jerry MEANS of the CBI interviewed
Alexandria MARSH. Sgt. Christen TOMFORD had assigned us to interview this witness prier to Rapid
Start being set up to assist in wacking leads and interviews.

Alexandria was at her residence with her mother. Carmnen MARSH, and other siblings. She stated that she
was in the Commons Area (cafeteriz) at the time she realized what was happening. Her first alert was
when she saw Dylan KLEBOLD with a shatgun walking outside the cafeteria windows. Alexandria was
assigned the first lunch period which began at 11:15 am. She had just arrived and was sitting at a table
with Nicole MARKAM and Krista HANLEY., MARKAM and HANLEY had just left the able to get in
the luach line when she saw Dylan KEEBOLD waik past the window where she was seated. She was
certain that the time would have been between 11:15 and 11:20 a.m. It was later leamned that she and the
other two girls were at table DD, which was very close o ables PP and QQ where the bombs were later
located, Personal property from all three girl was recovered from table DD after the incidedt: -

She was asked to describe what Dylan KIEBOLD was wearing and doing whea she first notices him. She
stated that he was dressed in his “duster” and jeans. She is taller that Eric HARRIS (ak.a. REB). She first
say KLEBOLD walk up the hill outside the window and then back down the hill carrying a canister in his
hand. She then saw KLEBOLD theugh the canister into the senior’s parking lot. She was fairly cerain
that the time was 11.20 a.m. when that occurred.. She never mentioned seeing Eric HARRIS that morning.

Alexandris MARSH then got up from her seat and went across the cafeterta to the bathroom area. A
person she referred to as the young Mr, Lee ANDRES opened the door to the auditorfum and told
Alexandria (Alex) and approximately 20 other children to get into the auditotium.

She then went through the haliway and outside.

Alexandria MARSH stated that she was a past member of the Trench Coat Matia. Last year she was
involved with the “gang” and she still socializes with several of the kids involved with the “gang”. She
characterized the gang as wearing trench coats, using drugs and having short tempers that lead them into
getting into fights. They were often brought in and questioned whenever something happened. They had
been brought in for questioning and accused of drinking in the parking lot last year.

Alex MARSH related that members of the “gang” had talked about “blowing up the school” in the past,
however, she was under the impression that none of them were serious about the threat. When asked what
was said about blewing us the school, she related that it was mentioned that some “would get guns and
meet and blow up the school.” When asked who else was involved in the gang beside Eric HARRIS aad
Dylan KLEBOLD, she gave the names of:

JC-001-010776



Chris MORRIS - he frequently “hung out” with KLEBOLD and HARRIS. Described as
being very involved with the gang.
Nicole MARKAM ~ home number (303} 904-3538. — Described as being very involved
with the gang
Christine THEIBALT - she thought sbe may have been dating Dylar KLEBQLD.
Joe STAIR - graduated last year from Coiumbia High School. He would wear a duster. She did
not see him at the school on the day of the incident. The last time she saw him was in September 1998.

Krista HANLEY
Eric Jackson — dating Krista HANLEY

Alex MARSH further related that Dylan and “REB” (Eric HARRIS) had access to guns. She knew that
the two had made bombs and had biewn things up in a field.

She further related that -was very proficient in computers. He is a senior and may have
known about the plan before. She did nor know if r the two suspects used the Internet or
had their own web page. She htas not access to the [nternet

Alex MARSH stated that both KLEBOLD and HARRIS were capable of doing what they did. They were
very smart and felt very alienated. They would listen to hard rock and acid rock. She felt that the gang was
forced “into a little box™ by the rest of the school and labeled . “They” wanted this to be the bloodiest and
gorious that it could possibly be. They wanted to kill as many as they could. They might spare someone
that liked or recognized. *“They” were aware that the “cops” used profiling and they would used motion
sensitive devices to blow up the “cops”. She denied that the gang believed in the white supremacy
mMOovement Or were neo-nazi.

The interview ended at 1700 hours (5:00 p.mv)



LAKEWOGD POLICE DEPARTMENT SUPPLEMENTAL REPCRT
" TOORTING AGENT: KARLA SARNACKI CASE NUMBER: 99-38356
«TIM: COLUMBINE HIGH SCHOOL DATE OF REPORT: 05-07-99
QOFFENSE: ACA/COLUMBINE HIGH SCHOOL TASK FORCE/ JEFFCO SHERIFF'S OFFICE
INFORMATION CONTROL NUMBER: DN2726, FBl: 174A-.DN-57419, JCSO: CR#99-7625, TEAM 4,
CAFETERIA WITNESSES, COLUMBINE HIGH SCHOOL

SUSPECT:
ERIC HARRIS
DYLAN KLEBOLD

WITNESS:
1. MARSH, ALEJANDRA, (*ALEX™, WIF, DOB; 07-08-82
8015 Waest Cross Drive, #16-102, Littleton, CO 80123, 303.948-1923
Mother: Carman Marsh, 3015 West Cross Drive, #16-102, Littleton, CC 80123, 303-848-1923
Work: 303-716-8823
Father: David Marsh, 8015 West Cross Drive, #16-102, Littleton, CQ 80123, 303-948-1823

" ESTIGATION:

On 05-08-99 at 1030 hours | interviewed Alex Marsh with her father present at her home. Alex stated she
got a ride to Jason Duff's home from her mom the morning of 04-20-99. Jason lives near the school and they
walked from Jason's home to the school arriving at approximately 0725 hours. They entered through the main
entrance and Alex went directly to her locker on the upper level. She then went by the library and downstairs,
straight to her Spanish c¢lass. She stated she did not see anything unusual cutside the building or inside in
between classes.

Alex stated she knew who KLEBOLD and HARRIS were. She stated she had worked with KLEBOLD on
the fall play of Frankenstein that the scheol put on. She stated she knew him by his first name but he probably
didn't know her by her first name. She stated she knew them mostly because her friends hung out with KLEBOLD
and HARRIS. | asked her who those friends were and she told me Nicole Markham, Chris Morris, and Krista
Maniey. She stated she knew who HARRIS was but recognized him more by his nick name of “Reb”. She statea
she didn't hang out with them. She stated she usually saw the both of them between her second and third period
class. She stated they would be together and enter the building near the library entrance and walked down the
hall. She stated she was not sure if she saw them on the day of the shooting. | asked her akout the “trench coat
mafia” group. She stated she was a part of the group, however the group was now dead. She stated the group

Page 1 of 4
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LAKEWQOQOD POLICE DEPARTMENT SUPPLEMENTAL REPORT
" "PORTING AGENT: KARLA SARNACKI CASE NUMBER: 99-28856
-.<TIM: COLUMBINE HIGH SCHOOL DATE OF REPORT: 05-07-99
OFFENSE: AQA/COLUMBINE HIGH SCHOOL TASK FORCE/! JEFFCO SHERIFF'S OFFICE
INFORMATION CONTROL NUMBER: DN2726, FBI: 174A-DN-57419, JCSO: CR#99-7625, TEAM 4,
CAFETERIA WITNESSES, COLUMBINE HIGH SCHOOL

died when people stopped wearing the long, black trench coats. She stated that the group was more active last
year. Many of the group’s members were seniors and had graduated and left last year. Alex said that she did not
have a long, black trench coat.

1 asked Alex for other members of the group. She stated Joe Stair was a member, as was Brian Sergeant.
She stated that the group started to not like Brian Sergeant because he was beginning to be an “all around jack
ass". She stated Eric Jackson was a member and provided most of the transportation for the group. She stated
Kristen Thailbauit, Tad Boles, and Charles Philips (graduated two years ago) were members. She stated she was
closest tol Nicole and Kristen and they ate iunch together every day. She stated she had advanced acting and
theater praduction in the auditorium during fourth hour. Alex stated she went straight to the cafeteria through the
two doors from the auditorium during that time. ' !

Alex stated she entered the cafeteria at 1115 or 1116 hours. She stated the unch line was short and she
=nt straight to a serving line to buy food. She indicated her path through the cafeteria on the attached diagram
aid indicated which table she sat at. The table is number “Z". Alex stated she did not notice any large duffle bags
in the cafeteria. She stated three to five minutes after she sat down the commotion began. She stated what
caught her attention was the noise level in the cafeteria rose. She stated people began {0 move slowly at first,
to get a better look at what was going on outside. She stated that everyone was looking out the west window.
Alex stated she looked out and saw an unknown boy run and she noticed he had blood on his jeans. She then
heard popping sounds and knew that it was gunfire. At first she thought the bicod might be faked because she
had worked with stage biood before.

Alex stated she saw DYLAN KLEBOLD's back as he walked north bound up the small hill on the grass.
She stated she recognized him because of his dark colored duster, his dark hat, and his hair. She stated he was
out of sight for just a few secands and then he walked back down the hill. She stated she hesitated and watched
because she wanted to make sure that it was him. She stated she did this partly out of disbelief and then she
wanted to identify him.

Alex stated when he came back inte her line of sight he no longer had a shotgun that she could see him
carrying when he was walking away from her. She stated when he was walking back down the hill, he now carried
a gray metallic canister that she thought to be the size of a tear gas canister. She stated she watched him throw

Page 2 of 4
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LAKEWOOQD POLICE DEPARTMENT SUPPLEMENTAL REPORT
~ "SORTING AGENT: KARLA SARNACKI CASE NUMBER: 99-38856
«.»TIM: COLUMBINE HIGH SCHOOL DATE OF REPORT: 05-07-99
OFFENSE: AOA/COLUMBINE HIGH SCHOOL TASK FORCE/ JEFFCO SHERIFF'S OFFICE
INFORMATION CONTROL NUMBER: DN2726, FBI: 174A-DN-57419, JCSO: CR#99-7625, TEAM 4,
CAFETERIA WITNESSES, COLUMBINE HIGH SCHOOL

it into the senior parking lot where it exploded.

Alex stated she ran to the north east corner of the cafeteria to get out of the line of sight from DYLAN
KLEBOLD. Alex stated that she guickly locked into the cafeteria, looking to see if KLEBOLD was there or if
perhaps ERIC HARRIS was in the kitchen. She stated she did this because KLEBOLD and HARRIS were aiways
together. She did not see anyone in the kitchen. She then heard Mr. Andres, Jr. say “Alex, get in here”. Mr.
Andres was holding the auditorium docr open. She stated people were screaming and were panicking at this time.
She stated that she didn't feel as panicky as the others, she felt more in control and that she was not going to let
herself panic.

At this time the fire alarm went off. She went through the auditorium up to the upper north entrance. She
looked out to the |eft and saw that thers was an open path. | asked if the security gate was ¢losed at this time and
she said that it was not. She turned to the right or east and continued in the hallway. She stated she left out of
+  building near the counselor's office and the gym. She stated that she was running with about fifteen or twenty
owner people and they went to the smoker’s pit. She stated she did not yell at anyone and does not remember
anyone yeliing at her. (See Control #1513, interview with Sarah Brown. Brown states Alex said something like,
“Shut up, man, if | could I'd kill that girl® when Brown yelled at Alex to run.) She stated she was at the smoker's
pit briefly and then went over the fence with the belp of Zak Heckler.

Alex stated she had a dark green backpack with a strap on the top attached on one side for a handle. She
had a btack binder, an acting and theater production file folder, a burgundy leather covered book, a Celtic magic
haok, another book with a partial title of “Winds of ? 7%, she could not remember, and a T-83 calculator. She stated
she might have left a dark green binder sitting on top of the table. Alex was wearing black jeans and dark olive
shirt with a Dolphins baseball cap and biack boots.

Alex stated that she had seen KLEBOLD at the prom and she sat at the same table as he did. She stated
that after the prom, DYLAN and HARRIS were smiling and having fun and gave no indication of their plans or
problems they were having. Alex stated through the grapevine she heard that KLEBOLD and HARRIS had gone
“paint balling” and that they had exploded a bomb somewhere at sometime.

Alex stated that sometimes they would get together with the group and talk abeut tactically how tc blow
up a room. She stated they did it more in a jokingly manner. They even talked about how you would go about

Page 3 of 4
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LAKEWOOD POLICE DEPARTMENT SUPPLEMENTAL REPORT
F  ORTING AGENT: KARLA SARNACKI CASE NUMBER: 99-38856
Viu (1M: COLUMBINE HIGH SCHOOL DATE GF REPORT: 05-67-99
OFFENSE: AOA/COLUMBINE HIGH SCHOOL TASK FORCE/ JEFFCO SHERIFF'S OFFICE
INFORMATION CONTROL NUMBER: DN2726, FBl: 174A-DN-57418, JCSQO: CR#99-7625, TEAM 4,
CAFETERIA WITNESSES, COLUMBINE HIGH SCHOOL

killing someone if you wanted. Again, she stated that it was all in a jokingly manner. She stated that none of the
group liked “jocks” because they had a superior air about them. She further explained that they ali thought it was
furny how jocks play a child's gams. She stated she never heard any of the group say any racist slurs. Then she
addad, “And if | ever did...” and her eyes widened and she raised her eyebrows (She is Hispanic). She stated she
was never afraid of anyone in the group. Alex stated she never heard anything about the internet use or a web
site. She did know that ERIC HARRIS' nickname was “Reb”.

Alex could not remember exactly what the thought for the day was but she did remember that it was a very
long thought. She didn't think that it was anything bad. She stated Eric Veik does the thought for the day

Alex stated that the TCM group was dead this year, she described the group as being tame tast year, and
the year before that they were more alive, which she further described as bad. She stated that she was compietely
clueless and baffled about the shooting that KLEBOLD and HARRIS did. She suggested that | talk with Zak
I Wer if | wanted to get an idea about how completely surprised people were at this. She stated Zak worked
witn KLEBOLD in the sound room during a play, “Smoke in the Room”. She stated that even as close as Zak was
to working with KLEBOLD, Zak was reaily surprised at this also.

\"Lf/cm-QA_ \S\W'/-?'W 'lll/;é( 57/3-/{1;2

Detective's signature/number/date Sergeant’s signature/number/date
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WITNESS:

INTERVIEWER:

DATE/TIME OF
INTERVIEW:

PLACE OF
INTERVIEW:

ASSIGNMENT
SYNOPSIS:

Control Number / /7/77

PATRICK S. MCDUFFY, Ex-Columbine High School student,
DOB 5/3/81, 6250 S, Kendall St., Littieton, Colorado, 80123,
{303) 798-5837.

Agent Jerry W. Means and Agent Linda Holloway, Colorado
Bureau of Investigation, 690 Kipling Street, Denver, Colorado,
80213, (303) 239-4211.

April 21, 1999, at approximately 05:00 p.m.
6250 S. Kendall St., Littleton, Colorado, 80123.

While interviewing Jessica Ann RUSCH at her home, Jessica
stated her boyfriend, Patrick MCDUFFEE, was a2 member of tie
TRENCH COAT MAFIA. Patrick MCDUFFEE was present
during RUSCH’S interview. MCDUFFEE sat back and offered no
information untl investgators prompted him.

Patrick MCDUFFY stated he was in the original TRENCH COAT
MAFIA with Robert PERRY, Joe STAIR, and Chris MORRIS.
MCDUFFY stated he recognized one of the shooters as*
y the description given by RUSCH. He stated he felt
ere were 4 or 5 people involved in the shooting, He stated the
TCM often “Joked” about bombing and shooting up the school, but
nothing sericus.

MCDUFFEE stated KLEYBOLD and HARRIS were both very
smart and capable of this destruction. He stated he did not know
they were going to bomb the school. MCDUFFEE stated
KLEYBOLD and HARRIS did some “Playful” videotaping using
manikins. He stated the movie was like “Rambo” and it was
filmed at their homes and edited at school. MCDUFFEE asked the
Reporting Agent if we had seen the hand written note {rom
HARRIS describing their journey. He stated KLEYBOLD and
HARRIS had a computer site listing the 10 things they did not like.
MCDUFFEE also provided the following nicknames; Chris
MORRIS was GRUNT, Dylan KLEYBOLD was VODKA, and
Eric HARRIS was REB. He stated Kristen THEOBOLD and
Rebecca NELSON were also associates of the TCM. MCDUFFEE
stated and were the only two
capable of making bombs, afl ou -was most likely

JC-001-010789



the bomb maker. MCDUFFEE stated Dylan KLEYBOLD bought
a shotgun on his eighteenth birthday,. MCDUFFEE stated that was
all he knew about the TCM.

A follow-up interview with Patrick MCDUFFEE is recommended
to clarify his knowledge of the TCM, its members, and his location
when the shooting occurred.

Jerry W. Means, Agent- Colorado Bureau of Investigation

JC- 001-010790
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Patrick McDuffee, Dcb: 05/03/81, was interviewed at his
home, 6250 South Kendall Street, Littleton, Colorade by
Investigator Thomas Wilson and Agent Frank Vanecek, Colorado
Bureau of Investigation. After being adivised of the
interviewing agents identity, McDuffee provided the following
information:

McDuffee completed his graduation requirements in
December 1998 and graduated from Columbine High School. McDuffee
listed his associates as Chris Morris, Eric¢ Harris, Dylon
Klebold, Charles Phillips, Joe Stalr, and Eric Dutro. His oldest
asscciation was with Charles Phillips. This association bhegan in
1995 when McDuffee was & freshman. McDuffee had German class
with Harris the last semester of 1998 and Compositicon with
Klebold. McDuffee stated he started associating with Harris and
Klebold in the Spring cf 1997,

McDuffee stated that Joe Stair was the first person to
wear a duster to school. Stair wore the duster because it was
warm and dry while smoking ocutside the school. Other members of
the group began wearing the oiled leather dusters and scon
obtained the label "Trench Coat Mafia".

McDuffee stated that the groups common interests were
as follows:

Music- Ramstein, KMPFTM
Computerz- Strategic Games, Command and Conguer, Dune,
Warcraft

Movies-Reservoir Dogs, Pulp Fiction, Replacement

Killers

McDuffee communicated with the group through America
On-Line (ACL) using the name ROMEQ. He stated Eric Harris was
REB and Chris Morris was GRUNT. Dylon Klebold did not have AQL,
but used the computer name VODEKA.

McDuffee took German as an elective class his last
semester and the year before. He was active in school
activities. He stated Eric and Dvlion were active in the stage
operations for school plays. Eric and Dylon allegedly controlled
the stage lights.

McDuffee became part of the Trench Coat Mafia {TCM} in
May 19%7. At that time Dvlon was wearing RAMSTEIN and KMFTM t-
shirts. Mcbuffee wore a duster which he got from Chris Morris.
Other students contimued to c¢all them TCM and they adopted the
title.

Two members of the TCM, Chris Morris and Rcbert Perry,
would fight a lot among themselves, but not with other students.

Nave2488n, Colorado

4 - BN/
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"Chuck* was identified as Charles Phillips.
Mebuffee was in the Chess Club with Dylon Klebold.

Chris Morris did not like "Jocks". Most problems were
with the football players from the previous year.

Eric Harris did not like black people.

McDuffee thought -and —would be the ones to
commit such a wiclent act. He suspected them until suspect
identification was made. )

Dylon attended the prom with Robyn Anderson.

McDuffee did not think Harris or Klebold possessed
weapons, but stated Charles Phillips and John Beachum may have
had weapons. In 1996 or 1997 McDuffee was in a car with kids
from Chatfield High School when they went to a field and
detonated three pipe bombs under tree stumps. There was a total
of fifteen kids in three cars. Chris Morris and Charles Phillips
were the only two he knew by name. The Chatfield High Schoocl
guys had six inch pipe bombs, made of PVC pipe, which they placed
in holes under the stumps.

Everyone has a copy of the Anarchist Cookbook, which is
dpwnloaded from the Internet.

Dylon has an ASP (baton) which he carried in his car.
The ASP was purchased at a security store in Southwest Plaza
mall.

Dylon purchased a shotgun on his eighteenth birthday,
either from a K-Mart or Walmart. There had been loose talk in
the group about someone owning an Uzi. This talk was circulating
in late 1997. The group used to discuss gung such as the AK-47
and MP-5.

When asked about who in the group could plan the
attack, McDhuffee provided the fcocllowing names:

When asked about videos made by the group, McDuffee
stated a video was made as a joke against the jocks. There was a

dummy made out of pillows, dressed in football gear, which was
then assaulted by the group.

JC-001-010792
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When asked about drug use, McDuffee stated Harris and
Klehocld smoked marijuana, but used no other substances.

Mchuffee felt Klebold and Harris could have
manufactured the bombs in three days.

Sometimes Xlebold and Harris wore Scoviet lapel pins.

McDuffee stated he stopped wearing the dusters last
semester, 1998,

McDuffee was home the day of the shootings and was not
able to provide any information concerning the scene.

JC-001-010793



File No. 174A-DN-57419 Aprl 28, 1999
Iav, Thomas Wilsca

On 042899 Patrick McDuffee was re-contacted by Inv Thomas Wilson and Inv Don Estep at 6250
South Kandall Street, Lintleton, Colorado. McDuffee was re-interviewed concerning starements made to
Jefferson County Deputy Warren on 042099 at 2130 bours. McDuffee was asked to explain statements
referenced in Deputy Warrens report and provided the following responses: '

Ca 042099 McDuffee was working in Elizabeth, Colorado. He was installing windows for his
employer, only knowa as Curt. He finished work at about 1830 hours and responded to the area of
Leawood Elementary Schocel to see what was bappentng with the shooting incident.

Report indicated N helped with the planning of the antack. McDuffee stated this was
speculation on his part and he oaly meast{i@possible had helped.

Report indicated Dylon Klebold was at the school, had a hand gun, baton, knife, and built bombs
like pipe bombs and cocktail bombs. McDuffee did not see Klebold at the school, but knew be bad a band
gun and a baton. He had only heard that Kleboid buiit bombs.

Report indicated was af the school, by the library, with a guz, and he has many types of
guns. McDuffee stared he bad seen during the evening. wearing a white footbail jersey with
the word Columbine across the chest. This was unusual as ever played football and had not been ar
the school for two years. {iJiFhad talked about having a soeet sweeper shotgun in 1997-98. Mcduffee
indicated it was a shotgun with the barrel sawed off and flarened.

Repors indicated elped build bombs and tested them at his honse. McDuffee
stated he had seen s VC pipe bombs that "htnnated in his back yard, destroying
ttash cans, The staiSment about -Jelping build bombs for the artack was speculadon.

Report indicared Phelped build bombs and tested them with Phillips, McDuffee
claimed he did not tell the Deputy that and has no knowiedge of —ac:ivities.

Report indicated | " (LNU) was part of the pl

weapons to the school. Mclurtee stated (i} drives
his white brogco because of the space in the back,

ige, stored the weapous, and transported the
ound and possibly stored weapons in
ro knowledge that this actually occurred.

Report indicared Eric Harris bad many different types of guns and made the staement “7 will kill
jocks and blow up a school”. McDuffee stated he only knew about Harris owning 2 handgun, but Harris
fiked to ownt guns because it was his right. Harris did state he wanted to idll jocks and blow up the schoa,
but these statements were made during bowling throughout the year, when sveryone joked about doing the
same thing.

Report indicated was inside the schoel during the attack, wrote letters, and made
violent videos. McDuffee stated as not observed. The girls in soccer uniforms rold McDuffee that
as at the schoot with a gun. id not wrire leters, but wrote some poerry. .was om a

video team called Rubber Chicken, which made funny videos about various subjects.
Report indica:ed-was part of the planning. McDuffee stated this was specuiation.
Report indicated -:va.s ae the school with an automatic gun, downstairs by the door,
shooting outside. McDuffee stated that he was toid by Breaton Hooker tham'/as in the
school, by the double doors to the cafeteria, W =s identified only by hi e subject was

wearing a mask. The subject, WM} was on the East side of the cafeteria and fired at Hooker as Hooker
wwied to enter the school from the West to rescue his girlfriend, Sarah (LNU). McDuffee was toid by his

JC-001-010794



girifriend, Jessie Rusch, that the suspect who attempted to enter the science room looked like i but
was also wearing a mask.

McDuffee was asked, in the presence of his parents, to provide his computer for examination. He
was aiso asked for consent to acquire AOL records. McDuffee, after obtaining consent from his parents,
provided Investigator Estep with his CREATIVE 486 CPU, serial oumber C094050166. The computer was
placed in evidencs at JCSO. The AOL consent form was completed and indicated McDuifee used his
fathers account, Eric Peth/(RPETH), screen uames ROMEQ23718 and EXTREMEZ290, passwords
PIMP4U and 1QAZ.

l'!E: DN2002
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Chris Morris time line for April 20, 1999.

Between 6:00 a.m.and 7:20 a.m. Chris has a first period bowling class at Belleview Lanes
located at South Federal Bivd., and West Belleview Ave.

After Bowling class Chris goes to McDonalds for breakfast than drives to Clement park.
At 8:10 a.m. Chris is at Columbine High Schoo! for his second hour class. Between 8:20
a.m. and 9:20 a.m. Chris attends his Science class taught by Mr. Friesen,

Between 9:25 am. and 10:15 a.m. Chris attends his third period Government/Economics
class taught by Mr. Tonelli.

Chris did not attend his fourth period Acting class and left Columbine High School at
10:20 a.m. This information was verified by several witness who reported seeing Chris
drive from the school in a red compact car. Chris was described as wearing a dark
colored beret and sun glasses. Between 10:30 a.m. and 10:45 a.m. Chris arrives at Corey
Friesen’s home which is located just west of South West Plaza. Between 11:30 a.m. and
11:35 a.m. Ms. Friesen contacts Corey at their residence by telephone and advises him of
the shooting at Columbine High School. Corey tells his mother that he is with Chris
Motris and he has not heard from his father Kenneth Friesen.

At 11:45 a.m. Chris calls the Jefferson County Sheriff’s Office and speaks with
Investigator Tom Aciemo. Chris is calling from the Friesen’s home.

At 12:30 p.m. Chris and Corey drove to Chris’s girlfriends to check on her welfare they
than drive back to the Friesen’s home. Once they returned to the Friesen’s a concerned
neighbor contacts Corey and Chris. Chris eventually calls his mother who works for the
Cherry Hills Police Department and subsequently talks to a detective.

At 2:08 p.m. Chris calls the Jefferson County Sheriff’s Office and is subsequently picked
up at the Friesen’s home by Deputies from the Sheriff’s Office and is interviewed.

Information obtained for this time line has been confirmed through witness statements.

JC-001-010797
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STATE OF COLORADO 29— 308 9 j
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COLORADO DRIVER RECORD

I Wy
CI 3TCPHER RICHARD MORRIS DATE: 04/20/19%9
549¢ W PORTLAND DR TIME: 14:25:44
LITTLETON CO 80123 INSURED STATUS:
ALIAS:
COLORADO PIN: 98-287-1051 SSN: 000-00-0000 . CDL CLASS:
LICENSE NUMBER: 582871051 LICENSE TYPE: MINOR INSTRUCTION FE
HEIGHT: & 02 WEIGHT: 175 ISSUE DATE: 19581014
HAIR: BEROWN EYES: BLUE EXPIRATION: 19990609
DONCR: N SEX: MALE BIRTH DATE: 1981060%

ENDORSEMENTS: NONE

RESTRICTIONS: CORRECTIVE LENSES -

PREVIOUS STATE AND LICENSE:

REGULAR LICENSE STATUS: VALID

COMMERCIAL LICENSE STATUS: NOT APPLICARBLE
Mesgage sent 4/20/99 14:26
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LPD

**» CCIC TEMPORARY DISPOSITION OF INTEREST **# ‘??«jO g’ﬁ
NAME : MORRIS, CHRISTOPHER ANDREW  DATE OF BIRTH: 00/00/00
ARRESTED: 02/22/94.

A™TEST NUMBER: 941365

¢ & NUMBER: .
RELEASED FROM SUPERVISION:00/00/00

OFFENGE: 4902 FUGITIVE OTHER JURISDICTION
SENTENCE :

DISPOSITION: TURNED OVER TC ANOTHER AGCY

DISPO DATE:

DCCKET NUMBER: Q000 000C 00000
AGENCY : PD AURORA

Message sent 4/20/99 14:21
*%% CCIC TEMPORARY DISPOSITION OF INTEREST *w*

NAME : MORRIS, CHRISTOPHER ANDREW DATE CF BIRTH: 00/00/00
ARRESTED: 10/23/93.
ARREST NUMBER: 937751

CASE NUMBER: .
RELEASED FROM SUPERVISION:00/00/00

OFFENSE: 4802 FUGITIVE OTHER JURISDICTICN
SENTENCE :

DISPOSITION: TURNED QVER TQO ANQTHER AGCY

DISPOC DATE:

DOCKET NUMEBER: Q000 0C00 COOO0O
I NCY: PD AURORA

Message sent 4/20/99 14:22

JC- 001-010799



**% CCIC TEMPORARY DISPOSITION OF INTEREST ***

NAME : MORRIS, CHRISTOPHER ANDREW DATE OF BIRTH:
ARRESTED: 03/31/89.

A" IST NUMBER: 89708910

C. & NUMBER:

RELEASED FROM SUPERVISION:00/00/00 _

OFFENSE: 4902 FUGITIVE OTHER JURISDICTION
SENTENCE :

DISPOSITION: TURNED OVER TO ANOTHER AGCY

DISPO DATE:

DOCKET NUMBER: 0000 0000 00000
AGENCY: PD AURCRA

Message sent 4/20/99 14:22
*+x CCTIC TEMPCORARY DISPOSITICN OF INTEREST *%*»

NAME : MORRIS, CHRISTCPHER ANDREW DATE OF BIRTH:
ARRESTED: c8/28/89, ’
ARREST NUMEER: 891909652,

CASE NUMBER:
RELEASED FROM SUPERVISION: 00/00/00

CFFENSE: 529% WEAPON QOFFENSE

SENTENCE:

DISPOSITION: RELEASED - NO FORMAL CHARGE
DISPO DATE:

DOCKET NUMBER: 0000 00CO 0Q0QC0
I NCY: PD AURORA

Message sent 4/20/99 14:22
*xx CCIC TEMPORARY DISPOSITION OF INTEREST **»

NAME : MORRIS, CHRISTOPHER ANDREW DATE OF BIRTH:
ARRESTED: 04/16/92.

ARREST NUMBER: 922766

CASE NUMBER:

RELEASED FROM SUPERVISION: 00/00/00

QFFENSE: 4902 FUGITIVE QTHER JURISDICTION
SENTENCE:

DISPOSITION: TURNED OVER TO ANCTHER AGCY

DISPQO DATE:

DQCKET NUMBER: a0co Q000 00000
AGENCY : PD AURCRA

Message sent 4/20/99 14:22

00/00/00

00/00/00

po/oo/00

JG- 001-010800



	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

